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(JM)

(MŠ)

Kako s pomlajevanjem kmetij ustaviti 
zaostajanje slovenskega kmetijstva

Povečanje produktivnosti kmetijstva, okolj-
ska vzdržnost, vzpodbujanje mladih prevzemni-
kov kmetij in ustvarjanje novih delovnih mest na 
podeželju so v novi finančni perspektivi 2014-
2020 ključne usmeritve evropskega kmetijstva, 
kar pomeni tudi slovenskega. V omenjenem 
programskem obdobju bo slovenskim kmetom 
v okviru neposrednih plačil iz evropskega pro-
računa na voljo okoli 815 milijonov evrov, do-
datnih 1,1 milijarde evrov pa je predvidenih za 
spodbujanje razvoja kmetijstva v slovenskem 
programu za razvoj podeželja.

Glede na izrazito zaostajanje slovenskega 
kmetijstva v primerjavi s povprečjem EU-27 po 
večini ekonomskih kazalnikov, je po mnenju re-
sornega ministrstva ena od ključnih potreb slo-
venskega kmetijstva povečanje produktivnosti. 
Za strukturne ukrepe, kot so zmanjšanje razdro-
bljenosti kmetijske posesti, ureditev infrastruktu-
re, izboljšanje starostne strukture nosilcev kme-
tijske dejavnosti in učinkovitejšega prenosa zna-
nja in inovacij je v novem programu za razvoj 
podeželja namenjenih več kot 220 milijonov 
evrov. Posebne ugodnosti za mlade kmete pri 
zagonu dejavnosti in strukturnim prilagoditvam 
kmetijskih gospodarstev prinaša shema nepo-
srednih plačil.

Trajnostno kmetovanje postaja najmočnej-
ša prednostna naloga, ki ji je namenjenih več 
kot polovico vseh sredstev programa za razvoj 
podeželja in nekaj manj kot tretjina sredstev iz 
naslova neposrednih plačil. Vsi prejemniki ne-

posrednih plačil bodo v okviru obvezne zelene 
komponente zavezani izvajati kmetijske prakse, 
ki ugodno vplivajo na podnebje in okolje, kot so 
diverzifikacija kmetijskih rastlin, zagotavljanje 
površin z ekološkim pomenom in ohranjanje 
trajnega travinja.

Ker slovensko kmetijstvo po produktivnosti 
zaostaja za državami z ugodnejšimi naravnimi 
in strukturnimi pogoji, je po mnenju ministrstva 
sredstva iz nove finančne perspektive treba iz-
koristiti za tržno krepitev agroživilskih verig in ve-
čjo prepoznavnost ter kakovost lokalno pridela-
nih proizvodov z višjo dodano vrednostjo. Za ta 
ukrep je v programu za razvoj podeželja pred-
videnih okoli devet odstotkov vseh razpoložljivih 
sredstev. Predelava in uporaba lesa, razvoj turiz-
ma in socialnega podjetništva na podeželju so 
le nekatere od priložnosti za diverzifikacijo v nek-
metijske dejavnosti, za katere je predvideno sko-
raj 170 milijonov evrov.

V tokratni temi tedna smo se posvetili staro-
stni problematiki na kmetijah, zadnja februar-
ska številka Savinjskih novic pa vsebuje seveda 
še obilico drugih prispevkov, ki prinašajo utrip 
Zgornje Savinjske doline naravnost v vaš dom. 
Prijetno branje!
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Tema tedna

ALI BODO MLADI KMETI V NAŠI DOLINI DOBILI PRILOŽNOST ZA USPEŠNO KMETOVANJE?

Nov program razvoja podeželja 
že v teku

Štefka Goltnik, koordinator II Ob-
močne izpostave Mozirje pri Kmetij-
sko gozdarskem zavodu Celje: 

»Prav je, da kmetije prevzemajo 
mladi, ki so inovativni, uvajajo no-
ve proizvode, s tem pa povečujejo 
razvojno in proizvodno moč kmetij. 
Starostna struktura nosilcev kmetij-
skih gospodarstev v Sloveniji je kljub 
tem večletnim spodbudam še ve-
dno visoka. Dohodek v kmetijstvu je 
premalo stimulativen, da bi se mla-
di odločali za opravljanje kmetijske 
dejavnosti. K temu veliko doprinese 
še slaba posestna struktura na na-
ših kmetijah. Dopolnilne dejavnosti 
pa zaradi številnih zahtev in visokih 
prispevkov tudi niso zanimive.

V prejšnjih letih smo poznali jav-
ne razpise za ukrep Pomoč mladim 

prevzemnikom kmetij. Finančna pomoč je bila namenjena mladim prevze-
mnikom, ki so v last prevzeli kmetijo. Prvi tak razpis je bil v letu 2006. Na 
območju izpostave Mozirje je po naših podatkih na teh razpisih do leta 
2014 uspešno kandidiralo 93 mladih kmetov. Obveza vsakega mladega 
prevzemnika je bila, da pridobljena sredstva vloži v kmetijo, kar je Agencija 
RS za kmetijske trge in razvoj podeželja tudi preverjala. Nekateri so se po-
tem odločali še za kandidiranje na razpisih Posodabljanje kmetijskih go-
spodarstev za naložbe mladih prevzemnikov kmetij. S pripravo vlog smo 
na ta način mladim prevzemnikom pomagali na kmetije pripeljati 790 ti-
soč evrov nepovratnega denarja za različne vrste investicij.«

Evropska komisija je ta mesec odobrila več programov ra-
zvoja podeželja (PRP) za obdobje 2014-2020, med drugim tu-
di Sloveniji, ki je s tem dobila privolitev za črpanje sredstev iz 
Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja. Posledič-
no na ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano med 
drugim pripravljajo nove pravne podlage za podporo mladim 
kmetom v tem programskem obdobju. O načinu izvajanja pod-
pore za mlade prevzemnike kmetij in pogojih za pridobitev sle-
dnje še ni vse znano, vsekakor pa bo letošnje leto administrativ-
no pestro, operativno zahtevno za svetovalno službe in napor-
no za mlade kmete.

POMOČ ZA ZAGON DEJAVNOSTI 
ZA MLADE KMETE

Za program v vrednosti 1,1 mi-
lijarde evrov bo Slovenija prejela 
837,8 milijona evrov iz proračuna 
EU. Sredstva so namenjena za iz-
boljšanje produktivnosti kmetijstva 
in učinkovitejšo rabo naravnih vi-
rov, ustvarjanje zelenih delovnih 
mest ter celostnega in trajnostne-
ga razvoja podeželja. Del sredstev 
je namenjen podpori za mlade pre-
vzemnike kmetij, ki bodo kmetije 
prevzeli v last v tem programskem 
obdobju. Mladi kmet, ki bo prevzel 
kmetijo in bo na njej polno zapo-
slen, bo dobil enkratno pomoč dr-
žave v višini 45.000 evrov, tisti, ki 
mu je kmetovanje samo del njego-
ve dejavnosti, pa 18.600 evrov.

VSTOPNI POGOJ ZA PREJEM 
PODPORE (PRE)VISOK?

Štefka Goltnik iz svetovalne služ-
be Območne izpostave Mozirje pri 
Kmetijsko gozdarskem zavodu 
Celje je povedala, da o sami pod-
pori še ni veliko znanega, a nekaj 
osnovnih pogojev je vendarle do-
ločenih. »Vemo, da bo kmetija mo-
rala izpolnjevati vstopni pogoj šest 
hektarov primerljivih kmetijskih po-
vršin (PKP) v obdelavi. Faktorji za 
preračun so sledeči: za 1 ha PKP 
šteje 1 ha njiv ali vrtov ali 2 ha trav-
nikov ali ekstenzivnih sadovnja-
kov, pašnikov ali 0,25 ha planta-
žnih trajnih nasadov oziroma na-
sadov trajnih rastlin na njivskih po-
vršinah. Površine gozda se ne šte-
jejo zraven.« 

Pomemben je tudi podatek, da 
bo mladi prevzemnik že ob vstopu 
v ta ukrep moral izpolnjevati pogoj 

o kmetijski izobrazbi. Kot je dodala 
Goltnikova, bosta še vedno pove-
zana ukrepa mladih kmetov in na-
ložbe v kmetije mladih kmetov. Po 
novem naj bi mladi kmet z eno vlo-
go kandidiral za finančna sredstva 
na obeh ukrepih. 

Se pa svetovalnim službam po-
raja skrb, ker se je vstopni krite-
rij s treh ha PKP v prejšnjem pro-
gramskem obdobju povečal kar 
za sto odstotkov, na šest ha PKP. 
»Kmetije v Zgornji Savinjski dolini 
so majhne in tako bo le malo mla-
dih prevzemnikov izpolnjevalo ta-
ko visok vstopni kriterij,« pravi Gol-
tnikova.

DODATNA FINANČNA SPODBUDA 
ZA MLADE KMETE

V Sloveniji je starostna struktu-
ra na kmetijskih gospodarstvih ze-
lo slaba. Po podatkih kmetijskega 
ministrstva je bilo med leti 2007 
in 2013 v Sloveniji le štiri odstot-
ke mladih kmetov, ki so gospoda-
rili na kmetiji in bili mlajši od 35 
let. Več kot polovica gospodarjev 
na kmetijah je bila starejša od 55 
let, kar 35 odstotkov pa celo starej-
ših od 65 let. Zato so vzpodbude s 
strani EU in domačega kmetijske-
ga ministrstva nujne za vzdrževa-
nje uspešnega družinskega kmetij-
stva v Sloveniji. 

Novo programsko obdobje za-
to prinaša mladim nosilcem kme-
tije finančne spodbude tudi preko 
tako imenovane »sheme za mlade 
kmete«. Kot pravi Goltnikova, nosil-
ci kmetije v shemo vstopajo pro-
stovoljno, s pogojem, da so kmeti-
je upravičene do sheme osnovne-
ga plačila. 

»Imeti morajo vsaj en hektar 
upravičenih kmetijskih površin in 
izpolnjevati splošne zahteve za 
prejemanje neposrednih plačil. Za 
shemo mladih kmetov je predvi-
den en odstotek sredstev nacio-
nalne ovojnice ali 1.379.870 evrov 
sredstev za leto 2015, postopno se 
bodo sredstva vsako leto zmanjše-
vala, tako bo v letu 2019 za ta na-
men namenjenih 1.342.780 evrov 
sredstev.«

KDO JE PRAVZAPRAV MLADI 
KMET?

Tako imenovani mladi kmet je 
oseba, ki je v letošnjem letu prvič 
nosilec kmetije oziroma je to po-

stala v petih letih pred prvo predlo-
žitvijo zahtevka za shemo za mla-
de kmete, pogoj pa je tudi, da v le-
tu prve predložitve zahtevka ni sta-
rejša od 40 let. Goltnikova razla-
ga, da se bo »plačilo računalo za 
vsako leto posebej in bo znašalo 
25 odstotkov povprečnega nacio-
nalnega neposrednega plačila na 
hektar. Letno plačilo se odobri po-
samezni kmetiji za največ pet let. 
To obdobje se zmanjša za števi-
lo koledarskih let, ki so pretekla od 
vzpostavitve kmetijskega gospo-
darstva, ko je mladi kmet postal 
nosilec, do prve vložitve vloge za 
plačila mladim kmetom«.

Tatiana Golob

(Foto: ŠS)
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Aktualno

CENTER ZA DRUŽENJE MLADIH REČICA OB SAVINJI

Medgen borza bo na široko odprla 
svoja vrata

Prve obiskovalce bodo v nekdanji trgovini, ki 
so jo preuredili za namene Centra za druženje 
mladih, na Rečici ob Savinji sprejeli v torek, 3. 
marca, na dnevu odprtih vrat. Center bo mogo-
če obiskati dopoldne med 8. in 12. uro ter popol-
dne od 16. do 18. ure, ko bodo dogajanje zaklju-
čili s pogovornim večerom. V goste so organiza-
torji povabili Rečičana Matevža Lenarčiča, zna-
nega pilota, fotografa in avtorja monografije Pre-
ko modrega planeta.

Torkovo dogajanje je le uvod v pester program, 
ki bo vsakodnevno potekal v prostorih centra. Ta-
ko bo mogoče ob ponedeljkih obiskovati bralne 

urice, torki so namenjeni društvenim dejavno-
stim, ob sredah bodo ure pravljic, ob četrtkovih 
večerih bodo potekala različna predavanja, pet-
kove in sobotne večere v marcu so namenili obč-
nim zborom različnih društev in še čemu.

Urša Selišnik, organizator mreže, je ob tem 
povedala: »V glavnem bodo dopoldanska doga-
janja v prostorih namenjena aktivnostim, ki izvi-
rajo iz projekta Medgen borza. V centru bo vzpo-
stavljena tudi mladinska svetovalna pisarna ter 
računalniška soba z info točko, občasno pa bo-
mo skrbeli še za varstvo otrok.«

Marija Lebar

LAS ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Kdaj in kako bo mogoče koristiti sredstva LEADER v 
novi perspektivi

Mateja Brlec Suhodolnik, 
predsednica LAS Zgornje Savinjske doline: 

»Občine Zgornje Savinjske doline so v obdo-
bju 2007-2013 prispevale skupaj dobrih 140.000 
evrov sredstev za vodenje in upravljanje LAS. Vo-
denje LAS občine sofinancirajo na podlagi po-
godbe, razen Občine Rečica ob Savinji, ki sofi-
nancira vodenje in upravljanje LAS preko vsako-
letnega javnega razpisa. Administrativno vodenje 
LAS pogodbeno izvaja Zavod Savinja. Vse odlo-
čanje glede izbora izvedbenih projektov je na stra-
ni upravnega odbora LAS, katerega člani so z ob-
močja celotne Zgornje Savinjske doline, predstav-
nikov vseh sedmih občin, predstavnikov nevla-
dnih organizacij in gospodarstva. V dosedanjem 
obdobju je bilo izvedenih pet javnih pozivov za na-
bor projektov. Skupaj je na pozive prispelo 67 pro-
jektnih predlogov, od katerih bo sofinanciranih 32 
projektov. 

Od skupno zaprošenih 760.767 evrov LEADER 
sredstev je bilo doslej izplačanih 678.273,65 

evra sredstev oziroma 79,50 odstotka. V letu 2014 smo oddali še dva zahtevka za izvedbena pro-
jekta: V Alpe brez emisij – razvoj trajnostne mobilnosti na zavarovanih območjih ter Mladi in pode-
želje in 1. fazo projekta Iz narave na krožnik – za gastronomsko odličnost Zgornje Savinjske doline.«

Konec januarja je v Trebnjem potekal dvo-
dnevni posvet o delovanju Lokalnih akcijskih 
skupin (LAS) v tokratni finančni perspektivi. 
Posveta so se udeležile predsednici LAS Zgor-
nje Savinjske in Šaleške doline ter predstavnici 
upravljavca obeh LAS, Zavoda Savinja. Uredba 
o izvajanju lokalnega razvoja, o kateri so razpra-
vljali, naj bi bila sprejeta do konca marca, ude-
leženci pa so imeli v zvezi z njo številne pripom-
be in vprašanja.

POBUDE TUDI S STRANI NAŠIH 
PREDSTAVNIC

Tokratni posvet LAS je bil šesti po vrsti, orga-
niziralo ga je Društvo za razvoj slovenskega po-
deželja v sodelovanju z ministrstvom za kmetij-
stvo, gozdarstvo in prehrano in mrežo za pode-
želje. Osrednja tema srečanja je bila obravnava 
predloga Uredbe o izvajanju lokalnega razvoja 
v programskem obdobju 2014-2020. Zanima-
nje za področja, ki jih ureja predlog uredbe, in 
različna stališča partnerjev so se odrazili v viso-
ki udeležbi, saj se je posveta udeležilo več kot 
90 predstavnikov LAS-ov, občin in drugih zain-
teresiranih.

Predsednica LAS Zgornje Savinjske doline 
Mateja Brlec Suhodolnik je povedala: »Med sa-
mim posvetom smo predstavnice naše lokal-
ne akcijske skupine podale kar nekaj konkre-
tnih pobud, dve za nas najbolj žgoči pripombi 
glede financiranja smo poslali še naknadno. Kaj 
bo upoštevano, še ne vemo. Dejstvo je, da teče 
že drugo leto sedanjega programskega obdo-
bja, Slovenija pa še nima sprejete uredbe. Tako 
se zdi, da je še prekmalu natančneje napovedo-
vati, kako bo potekal LEADER program v seda-
njem programskem obdobju.«

POTREBNO BO MEDSEBOJNO 
SODELOVANJE

Drugi dan posveta so predstavniki LAS-ov 
oblikovali vsebine projektov medsebojnega so-
delovanja, ki bi se jih izvajalo na širšem obmo-
čju Slovenije v prihodnjih letih. V razpravi in obli-

PESTRI PROGRAMI V PRETEKLEM 
OBDOBJU

V programskem obdobju 2007-2014 se je 
preko zgornjesavinjske LAS z administrativ-
no podporo upravljavca Zavoda Savinja izve-
dlo več odmevnih projektov, ki jih sicer ne bi bilo 

kovanju čezmejnega sodelovanja so se jim pri-
družili predstavniki hrvaške LEADER mreže in 
predstavnik mreže za podeželje pri kmetijskem 
ministrstvu.

mogoče izpeljati. Izvedene vsebine so se v veči-
ni nanašale na okolje naše doline ali na sodelo-
vanje z LAS Šaleške doline. S temi projekti izva-
jalci ne bi mogli kandidirati za sredstva na osta-
lih razpisih, saj ne po vsebini niti po višini potreb-
nih sredstev niso dosegali kriterijev zahtevanih 
na ostalih razpisih.

Projekte so izvajali v vseh občinah, vsebine so 
bile zelo raznovrstne – od glasbenih, kulinarič-
nih programov, promocije turizma, čebelarstva, 
potrošnje lokalne hrane in še marsikaj, kar se je 
po mnenju Brlec Suhodolnikove in številnih dru-
gih odrazilo na vseh področjih razvoja našega 
podeželja. 

»Žal so se v zadnjem letu ravno pri izvaja-
nju projektov iz nagradnega fonda LAS zopet 
spremenile in okrepile administrativne zah-
teve Agencije RS za kmetijske trge in razvoj 
podeželja do LAS in do končnih prejemnikov 
sredstev. To je izvajalcem projektov, LAS in 
upravljavcu LAS zelo otežilo delo. Upravni od-
bor LAS Zgornje Savinjske doline se je na te 
zahteve kritično odzval,« je še povedala pred-
sednica.

Marija Lebar

(Foto: ML)
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Iz občin, Politika

OBČINSKI SVET LJUBNO

Posodobili 
bodo evidence 

o stavbnih 
zemljiščih

Med drugimi temami so ljubenski občinski 
svetniki na zadnji seji obravnavali določitev vre-
dnosti točke za izračun nadomestila za upora-
bo stavbnih zemljišč. Strinjali so se s predlogom 
in sprejeli sklep, da se letos točka ne spreminja, 
ostaja taka kot leto poprej, to je 0,001557 evra.

Ob tem je župan Franjo Naraločnik pripo-
mnil, da bo občina pristopila h kontroli in ažu-
riranju evidenc o stavbnih zemljiščih. Neka-
teri podatki namreč kažejo na razlike in spre-
membe med sedaj evidentiranimi in dejanski-
mi stavbnimi zemljišči. S tako urejeno eviden-
co bi občina iz naslova nadomestila dobila več 
denarja kot sedaj.

Marija Lebar

SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

Delo in dosežki prof. dr. Franca 
Zagožna so jim vodilo tudi za 

naprej
V Slovenski ljudski stranki (SLS) so se v teh 

dneh spomnili obletnice smrti prof. dr. Franca 
Zagožna, zaslužnega zgornjesavinjskega kme-
ta, pedagoga, raziskovalca in politika. Predse-
dnik SLS mag. Marko Zidanšek je ob obletnici, 
to je 23. februarja, objavil sporočilo, namenjeno 
delu Franca Zagožna na političnem in osamo-
svojitvenem področju.

»Pred enim letom smo se poslovili od enega 
naših najvidnejših članov, prof. dr. Franca Zago-
žna. Bil je med ustanovitelji sodobne Slovenske 
ljudske stranke in je pomembno sooblikoval do-
gajanje v času, ko je Slovenija stopala na svojo 
samostojno pot,« je zapisal Zidanšek.

Po Zidanšku je Franc Zagožen na prvo mesto 
vedno postavljal ljudi in o svojem vstopu v poli-
tiko, po intenzivnem znanstvenem in raziskoval-
nem delu na področju genetike, govoril, da v po-
litiko človek ne gre, da bi imel kaj od tega, pač pa 
je politika služenje ljudem: »Vse, kar delamo, je 
zaradi ljudi, ne zaradi strojev, ne zaradi informa-

tike, ampak zaradi ljudi, njihove osebnosti, njiho-
vih pravic, njihove svobode,« je Zidanšek citiral 
njegove besede.

Zagožen je bil zagovornik demokratičnega di-
aloga in njegova vizija je rodila samozavest slo-
venskega naroda za demokratične spremem-
be. »Ponosni smo, da je bil idejni oče slovenske-
ga naroda in prve demokratične politične stran-
ke v Sloveniji po drugi svetovni vojni, Slovenske 
kmečke zveze, ki se je kasneje preimenovala v 
Slovensko ljudsko stranko, eden predsednikov 
SLS. Temeljne vrednote, ki jih je zagovarjal, osta-
jajo pomembne tudi v današnjem času. V SLS 
tako lahko ponosno povemo, da smo danes in 
bomo tudi v prihodnje stranka ljudstva in stran-
ka za ljudstvo, ki na prvo mesto postavlja člo-
veka, spodbuja demokratični dialog ter stremi 
k izpolnjevanju interesov državljank in državlja-
nov,« je poudaril predsednik SLS mag. Marko Zi-
danšek.

Marija Lebar

NA SEJI GORNJEGRAJSKEGA OBČINSKEGA SVETA OBRAVNAVALI POSLOVANJE MED PODJETJEM GAUDEO IN OBČINO

Anonimnost daje ljudem pogum

Predsednik nadzornega odbora občine mag. 
Andrej Rihter je občinski svet seznanil, da lahko 
podaja predloge odboru, le-ta jih upošteva ali pa 

tudi ne. (Foto: ŠS)

Na zadnji seji gornjegrajskega občinskega 
sveta je poročilo o delu nadzornega odbora ob-
čine podal aktualni predsednik mag. Andrej Rih-
ter. Mandat prejšnjemu nadzornemu odboru je 
potekel septembra, vodila pa ga je Polonca Ma-
vrič. Rihter je svetnike le seznanil s poročilom, 
opredeljeval o njem pa se ni, saj v odboru še ni 
sodeloval. Iz poročila je bilo razvidno, da odbor 
večjih nepravilnosti v tekočem poslovanju obči-
ne v preteklem letu ni odkril.

SVETNIKOM POROČILO PRESKROMNO
Poročilo odbora pa se je zdelo svetnikom pre-

skromno. Predvsem jih je zanimal pregled po-
slovanja z odvetniško hišo Turk, ki so ga zahte-
vali zaradi visokih stroškov za odvetniške sto-
ritve in glede zaposlitve ene osebe v občinski 
upravi. Svetnik Franc Galin, ki se mu je pridružila 
Barbara Osolnik Košar, je povedal, da so poda-
li pobudo za nadzor, da bi izvedeli, ali je pri ome-
njenih zadevah kaj spornega ali ne. Poročilo, kot 
so ga dobili, pa tega ne navaja.

Župan Stanko Ogradi je izpostavil neupošte-
vanje poslovnika nadzornega sveta, ki je vme-
sno poročilo o delu svetnikom poslal še pred 
možnostjo ugovora župana. Glede tega se še 
odloča, kako bo ukrepal. Z novim nadzornim 
svetom se bo sestal, poročilo pa bo obravnava-

no na eni naslednjih sej, ko bo končano. Osolnik 
Košarjeva se ni strinjala s tem, da bi o poročilu 
razpravljal nov nadzorni odbor in župan, saj je v 

njem delo prejšnjega odbora in poročilo tudi ni 
tema za usklajevanje.

OBRAVNAVALI VSEBINO ANONIMNEGA 
PISMA

Svetnik Peter Letonja je ob tej priložnosti 
Ogradija povprašal, kakšen je bil odziv na ano-
nimno pismo, ki so ga prejeli nekateri svetniki in 
župan. V njem je anonimna oseba omenila za-
njo sporno poslovanje med podjetjem Gaudeo 
in občino, saj naj bi podjetje prejelo velika naka-
zila v zadnjih dveh letih. Anonimka se navezuje 
tudi na poslovanje turističnega društva.

Župan Ogradi je odgovoril, da ima vsak ob-
čan po zakonu o informacijah javnega značaja 
možnost, da zaprosi za vpogled v dokumentaci-
jo poslovanja omenjenih z občino. Je pa še do-
dal, da so anonimneži vedno bolj pogumni kot 
ljudje, ki se predstavijo z imenom in priimkom. 
Glede omenjenih nakazil je omenil, da so veza-
ne na projekt Sodelujmo z naravo. Osolnik Ko-
šarjeva je dodala, da se ji pri vsem tem zdi še 
najbolj sporno, da je Iztok Kolenc tako predse-
dnik turističnega društva kot podjetja Gaudeo.

Bo pa poleg tekočega poslovanja občine po-
slovanje Turističnega društva Gornji Grad, Špor-
tnega društva Bočna in PGD Gornji Grad letos 
pod drobnogledom nadzornega odbora, je po-
vedal njegov predsednik Rihter in dodal, da ob-
činski svet lahko podaja predloge odboru, le-ta 
pa jih upošteva ali pa tudi ne.

Štefka Sem
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PODJETNIŠKI VIKEND V VELENJU

Priložnost za uresničitev 
podjetniške ideje

V organizaciji SAŠA inkubatorja 
in Mestne občine Velenje bo v ča-
su od petka, 27. marca, do nede-
lje, 29. marca, v Velenju potekalo 
dogajanje, ki so mu organizatorji 
dali naslov Podjetniški vikend. Na 
njem se bodo kreativni posame-
zniki združili v ekipe, ki bodo tek-
movali v tem, kdo bo v izjemno 
kratkem času ustvaril boljšo po-
slovno idejo.

Udeleženci podjetniškega viken-
da bodo pridobili praktične podje-
tniške veščine, od prodajanja, na-
stopanja, mreženja do vodenja, 
pogajanja in še mnogo več. Pod-
jetniški vikend se bo odvijal v Mla-
dinskem hotelu Velenje, brezplač-
ne prijave pa sprejemajo na sple-
tni strani www.startupvelenje.si do 
17. marca.

ML

ISKANJE DELA IN MEDSEBOJNEGA POVEZOVANJA

Ne bodi čez les, ukvarjaj se z lesom

Delavnice v okviru projekta Mladi veter so zaživele. (Foto: Slavica Tesovnik)

V kulturnem domu na Ljubnem ob Savinji so 
minulo soboto pripravili delavnico z naslovom 
Ne bodi čez les, ukvarjaj se z lesom. V prosto-
rih Kluba zgornjesavinjskih študentov, ki je pri-
javitelj projekta, so svoje izkušnje in poglede na 
razvoj lesenih izdelkov z navzočimi delili ustvar-
jalni in podjetni ljudje. Stanko Rihter je predsta-
vil trende pri izgradnji lesenih, pasivnih, nizkoe-
nergetskih montažnih hiš. Jure Poličnik si utira 
poslovno pot z izdelavo družabnih iger in igrač 
z dodatkom nakita. Jože Strmčnik pa je navdu-
šil s prefinjeno oblikovanimi lesenimi posodami, 
umetniško kreativnostjo in zgodbami ob tem.

Delavnice v okviru projekta Mladi veter so zaži-
vele. Obiskane so, njihove vsebine pa so aktualne 
in spodbudne za razvoj in napredek naše doline. 
Spodbujanje razmišljanja o samozaposlovanju, 
povezovanju in skupinskem delu se razvija skozi 
pogovor in sodelovanje na delavnicah. Takšne so 
bile ugotovitve najprej Marka Slapnika, predstav-
nika enega od partnerjev, z njim se je strinjal tudi 
župan občine Ljubno Franjo Naraločnik. 

Podjetje Rihter je zgodba o uspehu, v kateri se 
je in se pojavlja veliko razvojnih težav, ki jih pod-
jetje dobro premaguje. Razvoju in delovanju so 
prisotni prisluhnili in porajala so se vprašanja in 
odgovori. 

Jure Poličnik in partnerka Jasmina izdelujeta 
igrače, družabne igre in nakit pod imenom Le-
sek. Njuni izdelki so iz domačega lesa. Z začr-

DRUŠTVO UPOKOJENCEV BOČNA

Skrb za starejše člane jim je vodilo pri delu

Dani Veršnik je šesti predsednik 
društva, ustanovljenega pred 

30-timi leti. (Foto: Štefka Sem)

Člani Društva upokojencev Boč-
na so se na občnem zboru zbrali 
prvo soboto v februarju. Srečanje 
je bilo slovesno, saj so proslavili 
30-letnico društva. 

Predsednik Dani Veršnik je ome-
nil, da so bili v preteklem letu zelo ak-
tivni. Poleg izletov so se med drugim 
udeležili pohoda po čebelarski poti 
in na Menino, nočnega pohoda na 
Semprimož ter Mrazekovega poho-
da. Nekaj najbolj pogumnih se je po-
dalo tudi na Triglav. Uspešno so or-
ganizirali pokrajinsko tekmovanje v 
pikadu v prostorih društva, na držav-
nem prvenstvu je njihova ženska eki-
pa osvojila drugo mesto, Marija Str-
nad pa je postala državna prvakinja.

Veliko časa namenjajo obiskom 
starejših članov, bodisi tistim, ki so 
doma, ali tistim, ki so v domovih sta-
rejših. Še posebej veselo je, ko obi-
ščejo člane, ki imajo okrogle oble-
tnice. O sodelovanju s starejšimi je 

osebam so nudili pomoč. 
V imenu Zveze društev upoko-

jencev Slovenije je upokojence z 
novostmi seznanil Toni Rifelj, Niku 
Purnatu je podelil priznanje zveze. 

Župan Stanko Ogradi je dodal, da 
je vesel, da upokojenci tako lepo 
skrbijo drug za drugega, predvsem 
za tiste, ki pomoč potrebujejo.

Štefka Sem

spregovorila Ana Rop, koordinator-
ka društva v projektu Starejši za sta-
rejše. Štirje prostovoljci so poleg re-
dnih letnih obiskov 97 oseb, ki so 
starejše od 69 let, zabeležili kar 128 
ponovnih obiskov, 235 druženj, 52 

tano potjo sta še na začetku, a z vizijo, delom in 
učenjem ob tem vztrajno iščeta načine rasti, ra-
zvoja in prodaje.

Nazadnje je o svojem delu spregovoril Jo-
že Strmčnik – Šlanger, umetelni izdelovalec po-
sod. Dolgoletno zavračanje ob ocenjevanjih, bi-
rokratske težave z izdelki in sploh z vrednote-
njem dela ga niso odvrnili od ustvarjanja in de-
la. Poudaril je povezovanje med proizvajalci in 
delovanje navzven preko naših meja. Pomemb-
nost ročnega dela je v tem, pravi, da nanj ne mo-
re imeti vpliva razvoj tehnologije, ki ga je težko 

dohajati. Vsi predstavljeni so poudarili povezo-
vanje kot nujno in smelo spremljavo napredka 
doline in bivajočih.

V prostorih Kluba zgornjesavinjskih študen-
tov na Ljubnem bo v ponedeljek, 2. marca, za-
čelo potekati 20-urno izobraževanje na temo 
Vodenje projektov za nevladne organizacije. Iz-
obraževanje je brezplačno in med drugim na-
menjeno vzpostavitvi mreže nevladnih organi-
zacij, ki bi v prihodnosti pomagale mladim in jih 
usmerjale na poti do prve zaposlitve. 

Slavica Tesovnik
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IVO MILOVANOVIČ, NOVINAR IN DOLGOLETNI REPORTER ŠPORTNE REDAKCIJE TV SLOVENIJA

»Sem eden najsrečnejših 
ljudi, saj si s hobijem služim 

kruh«

Za Ivom Milovanovičem je štiride-
setletna kariera na RTV Slovenija. Za-
dnjih šestnajst let je komentator, ki 
je znan predvsem po tem, da ne ma-
ra »sodobnega sloga« komentiranja. 
Z dvaindvajsetimi leti je naredil svoj 
prvi prenos kot najmlajši komentator. 
Danes je za njim več kot dva tisoč pre-
nosov tekem. Svoj prosti čas najraje 
preživlja v Mozirju, kjer se sprošča z 
vrtnarskimi opravili, veliko časa na-
meni svojima vnukinjama. 62-letni re-
porter uživa v svojem delu, za katere-
ga pravi, da je njegov način življenja. 
Po upokojitvi razmišlja o lokalni poli-
tiki, tudi županovanju. Glede na to, da 
se z Ivom že dolgo časa poznava, se 
tikava. Dobila sva se v njegovem do-
mu, kmalu zatem, ko se je vrnil iz Ka-
tarja, kjer je komentiral svetovno pr-
venstvo v rokometu. 

- Praviš, da si bil prvič na Bližnjem vzhodu. 
Kaj te je v Katarju najbolj navdušilo?

To je svet zase. Tam je poseben način življe-
nja, močno povezan z religijo. Tam ni nič čudne-
ga, če greš v kot hotela, se sezuješ, daš pred-
pražnik pod kolena in moliš. Fascinantno je tudi 
to, da so dvajset kilometrov iz Dohe sredi pušča-
ve zgradili največjo športno dvorano, ki je večja 
od stadiona Bayern v Münchnu. Okrog so par-
kirišča, nato pa samo puščava, pesek. Glavno 
mesto Doha je trenutno veliko gradbišče. Vse je 
podrejeno nogometnemu svetovnemu prven-
stvu leta 2022. Gradijo podzemno železnico, ki 
bo povezovala cel Katar, za kar bodo porabili 16 
milijard dolarjev, za gradnjo cest bodo porabili 
26 milijard, za svetovno prvenstvo v nogometu 
pa 220 milijard dolarjev, kar je 60 krat več, kot je 
stalo svetovno prvenstvo leta 2010 v Južni Afri-
ki. Imajo toliko denarja, da lahko naredijo, kar si 
zaželijo. Imajo obalo kot v Dubaju, nakupovalni 
center kot Benetke, v katerem so zgradili kanale, 
po katerih se ljudje vozijo s čolni. Razen v ozkem 
središču mesta, nihče ne hodi peš. Bencin je 
blazno poceni in jim ni noben strošek. Tisti, ki so 
domačini, živijo zelo dobro, delavci pa zelo malo 
zaslužijo, delajo pa »24 ur« na dan. Zelo veliko je 
Slovencev, ki si tam služijo kruh. Največ je fizio-
terapevtov, zdravnikov in kondicijskih trenerjev. 

- Kaj si počel, ko nisi komentiral in se pripra-
vljal na prenos?

Zelo malo časa sem imel, saj sem imel vsak 
dan prenos. Samo enkrat sem bil v mestu. Doho 

sem videl predvsem iz avtobusa. Trenutno je pri 
njih zima, zato se kopajo samo turisti. Tempera-
tura je bila med 20 in 26 stopinj Celzija. 

- Na svetovnem prvenstvu v rokometu se je 
slovenska reprezentanca uvrstila na osmo me-
sto. Je bilo to nad tvojimi pričakovanji ali si pri-
čakoval več?

Dosegli smo realen rezultat. Je skoraj bolj-
ši od vtisa. Vtis ni bil prav dober, ampak toli-
ko zdravstvenih težav, kot jih je bilo letos pred 

in med prvenstvom, jih še ni bilo. Na levi strani 
nismo imeli zunanjih igralcev. Reprezentanca 
je svojo nalogo opravila tako, kot sem pričako-
val, prišla je med osem najboljših na svetu. Cilj 
je izpolnjen, teoretični sicer ne, ampak praktič-
no imamo zagotovljene olimpijske kvalifikacije.

- Veliko prahu je dvignilo kupovanje igralcev 
za reprezentanco Katarja. Kakšno je tvoje mne-
nje o tem, da so imeli Katarci samo šest doma-
čih rokometašev, ostali pa so bili pravzaprav 
tujci?

To je dokaz, da lahko denar naredi vse. Sem 
absolutno proti temu in se mi zdi zaskrbljujoče. 
Na žalost je rokometna zveza preveč požrešna 
na denar in zato so pohodili vsa pravila. Zveza 
ima pravilo, da moraš živeti v državi najmanj tri 

leta, da lahko igraš za reprezentanco. Katarci so 
pripeljali igralce na priprave, jih dobro plačali, 
včlanili v neznane klube, za katere še sami ne 
vedo, v katerih klubih so bili. 

Imel sem priložnost govoriti z Danijelom Ša-
rićem, ki je branil za Katar. Neuradno je dobil 
okoli 800.000 evrov za igranje za reprezentan-
co Katarja na prvenstvu, nato se je vrnil nazaj 
v Barcelono. 

- Katera tekma prvenstva ti je bila najljubša? 
Kakšni so tvoji zaključki?

Za Slovence je bila najbolj pomembna tekma 
z Makedonci. Tam so naši pokazali, da so iz pra-
vega testa. Treba je vedeti, da so bile na neka-
terih tekmah zelo velike razlike v kakovosti med 
reprezentancama. Francozi so mojstri turnirjev, 
njihove tekme sicer niso bile lepe, ampak so do-
segli, kar so želeli. To prvenstvo je pokazalo, da 
lahko vsak vsakega premaga. Najslabši del so 
bili sodniki. Na srečo sta bila slovenska sodnika 
(Nenad Krstič in Peter Ljubič op. a.) kar solidna, 
dobila sta dobre ocene, razen na prvi tekmi. So-
dila sta tudi polfinale.

- V svoji karieri si videl veliko sveta na račun 
službenih potovanj. Katera destinacija te je naj-
bolj navdušila in katera razočarala?

Ivo Milovanovič živi v Mozirju deset let. Pravi, 
da ga mika lokalna politika, ki se je bo lotil 

potem, ko se upokoji. Trenutno ima veliko dela s 
komentiranjem, pisanjem za knjige, vrtnarjenjem 

ter preživljanjem časa z vnukinjama. 
(Foto: Katja Remic Novak)

»Reprezentanca je svojo nalogo opra-
vila tako, kot sem pričakoval, prišla je 
med osem najboljših na svetu. Cilj je iz-
polnjen, teoretični sicer ne, ampak prak-
tično imamo zagotovljene olimpijske kva-
lifikacije.«

»Ti fantje, tako nogometaši kot roko-
metaši, so dovolj pametni, da vedo, da 
ne morem reči, da je dober, če je slab. Ni-
mam nobenih informacij, da bi kdo kdaj 
kaj zameril.«
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Meni so najljubša potovanja na relaciji Lju-
bljana-Mozirje. Na službenih potovanjih nisem 
turist, ampak sem vezan na hotel, letališče in 
stadion. Redko imam čas, da si kaj ogledam. 
Najbolj zanimive so te oddaljene eksotične de-
stinacije. Lani sem bil v Južni Ameriki, letos v Ka-
tarju. Med velikimi mesti mi je eno lepših mest 
Madrid, ki ima veliko zelenja, zanimiva je tudi Se-
villa, ki ima staro jedro, kjer je polno življenja in 
lokalov, lepo je tudi v Brižu. Všeč so mi države, 
kjer je življenje bolj sproščeno. Med bolj urejeni-
mi pa sta Švica in Nemčija. 

- Večkrat potuješ skupaj z igralci, z njimi se 
tudi spoprijateljiš. Je težko biti objektiven med 
komentiranjem?

Ne, imam to srečo, da so ti fantje lahko mo-
ji sinovi. Vsi so toliko mlajši, da je čutiti spošto-
vanje med nami. Jaz marsikaj vem iz privatne-
ga življenja igralcev, pa tega nikdar ne povem. 
Ti fantje, tako nogometaši kot rokometaši, so do-
volj pametni, da vedo, da ne morem reči, da je 
dober, če je slab. Nimam nobenih informacij, da 
bi kdo kdaj kaj zameril. Se pa kdaj pohecamo, 
zbadamo. Poskušam biti korekten do njih in na 
nek način objektivno ocenjevati, kaj počnejo na 
igrišču. 

- Glede na to, da si komentatorski starešina, 
verjetno predajaš znanje svojim mlajšim kole-
gom. Te velikokrat prosijo za pomoč?

Danes so mladi tako pametni, da vse vedo. 
To so sami geniji, čeprav jim veliko manjka. Ze-
lo redko pride kdo k meni ali k Mihi Žibretu in kaj 

vpraša. Prejšnje generacije pa sem učil. Začel 
sem z Igorjem E. Bergantom, nadaljeval z Gora-
nom Obrezom, Nikom Miheličem, Janezom Ga-
šperinom. Prej smo veliko več sodelovali med 
sabo in si pomagali. Za to, kar se dogaja sedaj, 

se ne sekiram, mi je pa žal, da nadarjeni ne iz-
rabijo svojih talentov. Danes je slog vpitja, kdor 
bolj vpije, misli, da je boljši. Jaz pa vseeno mi-
slim, da je treba biti zmeren. Se tudi veseliti, to 
absolutno, ampak vpitje ves čas pri meni ne pri-
de v poštev. 

- Kaj praviš na ta komentatorski preskok Mi-
rana Ališiča, o katerem zadnje čase vsi govo-
rijo? Najbrž je težko presedlati iz formule na 
smučanje.

Ališič ni bil pripravljen, ko je opravil prvi pre-
nos, to pa za reporterja njegovega renomeja ne 
pride v poštev. Jaz sem bil proti temu, da po tem 
nadaljuje alpsko smučanje. To sem povedal tu-
di na redakcijskem sestanku. Če bi jaz bil ure-
dnik, bi ga umaknil. Sedaj, ko sem se vrnil iz Do-
he, vidim, da se je popravil, da je bolj pripravljen. 

Ampak, ko dobiš enkrat »štempelj«, se ga težko 
znebiš. Tudi, ko je šel Igor E. Bergant na Dnev-
nik, so ga vsi jemali kot športnega komentator-
ja. Jaz mislim, da je Miran pameten, zato lahko 
dela marsikaj. Nihče pa si ne bi smel privošči-
ti, da bi delal nepripravljen. Jaz bi zelo razmislil, 
če bi mi dali nalogo, da grem komentirat alpsko 
smučanje, kljub temu da imam za sabo več kot 
dva tisoč prenosov. Miran je tvegal in napreduje, 
kritike bodo pa vedno ostale. 

- Kaj imajo gledalci raje pri komentiranju te-
kem, da komentatorji operirate z veliko podatki 
ali so bolj pristaši spremljanja igre?

Jaz poskušam to prepletati. Sem pristaš tega, 
da se ne govori ves čas. Televizija je medij, kjer 
se je treba posvetiti sliki. Mislim, da si ljudje ne 
zapomnijo velike količine podatkov. Vsak, ki gle-
da prenos, je čustveno vpet v zadevo, takrat pa 
možgani niso najbolj napeti, da bi si zapomni-
li. Sem zagovornik bolj zmernega, strokovnega 
pristopa kot rumenih zgodbic iz ozadja in nepre-
stanega govorjenja. So pa različni tipi reporter-
jev. Na primer južnoameriški ves čas vpijejo in 
govorijo, za Avstrijce in Nemce pa včasih misliš, 
da jih sploh ni v kabini. Oglasijo se samo takrat, 
ko je kaj napeto. 

- Od začetka tvoje kariere se je marsikaj 
spremenilo. Sedaj so statistike že podane, vča-
sih tega ni bilo. Si še vedno sam delaš zapiske 
ali slediš statističnim podatkom?

V teh 40 letih, odkar sem na RTV Slovenija, 
nisem bil vedno reporter, to sem zadnjih 16 let. 
Začel sem v gospodarski redakciji, kjer sem bil 
dve leti. Kasneje sem bil vodja enote televizije, 
šef marketinga, pomočnik direktorja in urednik 
športnega programa. Ves čas sem vztrajal, da 
delam športne prenose, zato sem pogostokrat 
vzel dopust, včasih je bil plačan, včasih ne. 

Veliko se je spremenilo, tudi mi smo se spre-
menili, tehnologija, sistemi igre, način prehra-
njevanja, potovanja, spremenil se je svet gledal-
stva. Danes imaš prenos tekme na telefonu. Teh-
nologija omogoča dostop do vsega. Takrat, ko 
sem jaz začel, je bil to dogodek. Mi smo glavne 
informacije pridobivali iz tujih časopisov, danes 
pa izveš podatek isti trenutek preko tweeterja, fa-
cebooka. Obrt je pa ostala. 

Jaz se še vedno pripravljam tako, da iz vseh mo-
gočih virov in svojega arhiva pridem do podatkov. 
Mlajši kolegi nimajo arhivov, vse najdejo na sple-
tu. To se tudi pozna v prenosih. Mislim, da je živa 
komunikacija, to, da grem do igralca, trenerja in ju 
nekaj vprašam, najboljša. Kar je na internetu, lahko 
vsakdo prebere. Kar meni trener pove, pa ne. 

OBČINSKI SVET NAZARJE

Programa kulture in športa za 
letos pod streho

Sredstva za izvajanje letnega programa špor-
ta v občini Nazarje so v letu 2015 v primerjavi z 
lanskim letom višja za desetino, je povedal žu-
pan Matej Pečovnik na zadnji seji občinskega 
sveta. Pred svetniki je bil namreč predlog pro-
grama športa za to leto. Prav tako so svetniki 
obravnavali predlog letnega programa kulture, 
tudi temu je letos namenjenih 10 odstotkov več 
denarja kot v letu 2014. Svetniki so menili, da sta 
oba predloga ustrezna, ter ju potrdili.

Pomembna pridobitev letnega programa 
športa je, da so v njem pregledno prikazani vsi 
predvideni izdatki proračuna občine za potrebe 
športa. Sredstva se bodo razdelila na podlagi 
javnega razpisa, občina pa bo z upravljavci pro-
gramov sklenila pogodbe. V predlaganem doku-
mentu je razvrščenih sedem vrst športne dejav-
nosti, pa tudi športna infrastruktura in informa-
cijska podpora upravljanju športa. 

Za financiranje športnih programov in pro-
mocijsko prireditev Veter v laseh, je predvidenih 
23.100 evrov. Za športno infrastrukturo in infor-

macijsko podporo se planira 69.000 evrov, od 
česar je precejšen del namenjen obratovalnim 
stroškom športne dvorane v Nazarjah in investi-
cijam v športni center Račnek v Šmartnem ob 
Dreti ter v športni center Laze v Kokarjah.

Za izvajanje kulturnih dejavnosti je v nazar-
skem proračunu predvidenih 7.980 evrov. Od te-
ga gre za program redne dejavnosti okoli 3.000 
evrov, ostalo za udeležbo na tekmovanjih in go-
stovanjih, za nakup in vzdrževanje opreme in 
strokovno izpopolnjevanje. Kulturnim projektom 
izvajalcev, ki nimajo sedeža v občini, je name-
njenih 1.300 evrov. Delitev denarja se bo opra-
vila v skladu s pravilnikom na podlagi prijav na 
javni razpis.

Oba predloga je predhodno obravnaval od-
bor za negospodarstvo in kot je povedala nje-
gova predsednica Tatjana Jurjovec, ni imel pri-
pomb. Svetniki so zato sprejeli ustrezna skle-
pa in oba predloga letnih programov za letos 
potrdili.

Marija Lebar

»Sem zagovornik bolj zmernega, stro-
kovnega pristopa kot rumenih zgodbic iz 
ozadja in neprestanega govorjenja. So pa 
različni tipi reporterjev. Na primer južno-
ameriški ves čas vpijejo in govorijo, za 
Avstrijce in Nemce pa včasih misliš, da 
jih sploh ni v kabini. Oglasijo se samo ta-
krat, ko je kaj napeto.«

»Mislim, da je živa komunikacija, to, 
da grem do igralca, trenerja in ju nekaj 
vprašam, najboljša. Kar je na internetu, 
lahko vsakdo prebere. Kar meni trener 
pove, pa ne.«
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- Kako to, da te po vsem tem času še vedno 
navdušuje komentiranje enako kot na začetku?

To ni poklic, to je način življenja. Jaz sem eden 
najsrečnejših ljudi, saj si služim kruh s hobijem. 
Vsak dan mi prinese nekaj novega. Če nimam 
kaj početi v službi, ne grem v pisarno, ampak 
grem rajši na trening ali na tekmo. Ko si zadovo-
ljen s stilom življenja, imaš izpolnjeno življenje. 

- Bi delil z nami kakšno zanimivo zgodbico s 
službenih potovanj?

Pri našem poklicu naredimo tudi kakšno na-
pako. Dobro se spomnim finala pokalnih zma-
govalcev v Dortmundu, ko sem imel idealne po-
goje: prišel sem en dan prej, bil sem na trenin-
gu, na novinarski konferenci, v miru sem se pri-
pravil. V glavi sem imel, če je izid neodločen, se 
igra podaljšek dvakrat petnajst minut, v bistvu 
pa se je igralo na zlati gol. Kar pomeni, kdor ga 
da, je zmagal. Ves čas sem govoril o podaljških 
in enajstmetrovkah. Minuto in pol pred koncem 
je padel gol, sodnik je odpiskal konec, jaz sem 
še rekel, da je prehitro odpiskal konec. 

Zaključil sem prenos, šel na novinarsko kon-
ferenco, vse je bilo super. Potem pa grem s kole-
gom Ćosićem iz Zagreba na tramvaj in pravi: »A 
ni tragedija, da minuto in pol pred koncem dobiš 
gol in zlati gol odloči finale pokala pokalnih zma-
govalcev?« Sem rekel, kak zlati gol, če je bil po-
daljšek. In tam na tramvaju vzamem ven knjigo, 
v kateri točno piše, da je bil zlati gol. Potem sem 
se opravičil uredniku in si za vedno zapomnil, da 
je treba prebrati, kaj piše, si zapomniti in ne kar 
na pamet filozofirati.

Enkrat pa smo s celjskimi rokometaši pristali v 
Berlinu v snežnem metežu. V letalu nas je preme-
tavalo kot hruške, bili smo blizu temu, da strmo-
glavimo. Dokler nismo prišli ven, sploh nismo go-
vorili med sabo, tako smo bili prestrašeni. 

- Si kdaj zbolel v kakšni eksotični državi, si 
dobil kakšno zastrupitev s hrano?

Samo enkrat v Franciji sem imel težave z led-
vičnimi kamni. Z mano je bil Andrej Stare, ki mi 
je dal čudežne tablete, moral sem delati stojo in 
skakati po stopnicah in tako naprej. Vedno zelo 
pazim pri hrani. Najhuje je driska, ker med pre-
nosom ne moreš nikamor iti. Dan pred preno-
som ne pijem pijač z ogljikovim dioksidom, da 
se mi potem ne spahuje, jem samo zjutraj in po 
prenosu. Večkrat, ko se vračam domov, imam 
zaradi časovne razlike težave s spanjem. 

- Ali samo komentiraš o podajanju žoge med 
igralci ali to izvajaš tudi v praksi?

Včasih sem igral nogomet v Celju pri Kladi-
varju, bil sem v Ljubljani pri Slovanu, nato sem 
igral za rekreacijo, bil sem tri leta trener. Leta 

2006 me je infarkt, po katerem sem imel omeji-
tve pri gibanju. Lani mi je počila ahilova tetiva in 
sem bil tri mesece na berglah. Skušam se rekre-
irati, kolikor se da, da zbijem kakšno kilo. Mi pa 
manjka normalno gibanje. Leta prinesejo svoje, 
z dvaindvajsetimi leti sem naredil prenos kot naj-
mlajši komentator, sedaj pa sem eden starejših.

- Kaj delaš v prostem času?
V Mozirju sem kmetijski delavec, vse sam ko-

sim in obrezujem okoli hiše. Imam krasni vnu-
kinji, osemletno Tajo in štiriletno Brino, s kateri-
ma se veliko ukvarjam. Zanju je glavna atrakci-

ja, da pridem ponju v šolo in vrtec. Veliko pišem 
za knjige, nekako sem uredil vse svoje zadeve 
v kabinetu, kjer imam razstavljene akreditacije, 
pokale in maskote s prvenstev. Dela mi nikoli ne 
zmanjka. 

- Kako to, da si prišel v Mozirje? Kaj te je pri-
tegnilo v tem koncu Slovenije?

Moj stric je živel tukaj. Prosil sem ga, da mi 
najde parcelo za vikend. Našli smo to parcelo, ki 
je postala hiša in ne samo vikend. Z družino ži-
vimo tukaj večino časa, zato ker imamo mir. Jaz 
ne maram »gužve«. Kadar imamo delo v Ljublja-
ni, pa smo v Ljubljani. 

- Kaj boš počel, ko se upokojiš? Poleg vrtnar-
skih opravil, mislim.

V Mozirju bom, mogoče se bom lotil lokalne 
politike. Mogoče bom župan, ni nobenega ra-
zloga, zakaj ne bi bil. Pri vodenju je pomembno, 
da znaš zbrati prave ljudi. Deset let sem že tu-
kaj, dobro sem spoznal to življenje. Sem član Li-
ste prihodnosti, na zadnjih lokalnih volitvah smo 
na vseh voliščih dobili večino, ampak žal nismo 
imeli županskega kandidata. 

Sigurno se bom ukvarjal s pedagoškim de-
lom mladih reporterjev. Pisal bom za knjige, 
pred kratkim sem napisal uvodnik za knjigo o 
slovenskih reprezentancah, prej sem pet let pi-
sal torkovo kolumno v Ekipi, mogoče se bom 
spet tega lotil ali pa kje drugje, ne vem. Psa si 
bom nabavil, da me bo treniral. 

Tukaj imam veliko prijateljev. Večkrat se do-
bim z Bojanom Prašnikarjem, hodim na tekme 
v Celje, Velenje, Maribor. K meni pridejo na kako 
ribo ali savinjski želodec prijatelji, kot so Zoran 
Janković, Miran Pavlin, Zlatko Zahovič itd. Več-
krat grem k Iveku ob jezeru poklepetat z vaščani. 

Katja Remic Novak

»V Mozirju bom, mogoče se bom lotil 
lokalne politike. Mogoče bom župan, ni 
nobenega razloga, zakaj ne bi bil. Pri vo-
denju je pomembno, da znaš zbrati pra-
ve ljudi.«

KONJEREJSKO DRUŠTVO ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Izvedli tečaje za jahače

Predsednik konjerejcev Janko Prislan 
zatrjuje, da je težko najti skupni jezik z vsemi 
zgornjesavinjskimi občinami za nakazilo 
sredstev, ki bi omogočila boljše delo društva. 
(Foto: Marija Šukalo)

Na občnem zboru Konjerejskega društva 
Zgornje Savinjske doline prvo soboto v februarju 
v Lučah je bilo iz poročila o delu razbrati, da čla-
ni z delom vztrajajo že več kot tri desetletja. Ven-
dar društvo, ki združuje konjerejce iz vse doline, 
po besedah predsednika Janka Prislana nima fi-
nančne podpore vseh občin. S slednjimi je, ta-
ko zatrjuje, težko najti skupni jezik, ki bi omogo-
čil boljše delovanje društva, a kljub temu osta-
jajo aktivni.

Tako so se lani izobraževali, udeleževali so se 
pohodov in prireditev, se družili z drugimi dru-
štvi. Spomladi so privedli konje h blagoslovu na 
sejmišče v Mozirje, decembra pa v Šentjanž. Po 
obredih so se podali na krajša pohoda, na kate-
rih so si s konjskega hrbta ogledali mozirsko in 
rečiško občino. Izvedli so tudi tečaje za jahače, 
ki bodo pripomogli k varnemu vključevanju ko-
njenikov v cestni promet. 

Na strokovni ekskurziji po Avstriji so si okto-
bra ogledali vzrejo ter dresuro žrebcev različnih 
pasem in molžo kobil ter nadaljnjo predelavo 
mleka v različne izdelke. Finančna sredstva so 
lani uspeli pridobiti od občin Gornji Grad, Ljub-
no, Mozirje in Nazarje. 

Marija Šukalo
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KULTURNO-UMETNIŠKO DRUŠTVO UTRIP

Andrej Jemec od skice do velikega formata

Akademski slikar Andrej Jemec je predstavil svoje slike in risbe. 
(Foto: Slavica Tesovnik)

Avla Osnovne šole Rečica je v 
soboto, 14. februarja, odprla vra-
ta obiskovalcem razstave enega 
najvidnejših likovnih ustvarjalcev 
sedanjega časa. Akademski sli-
kar Andrej Jemec je dobitnik Pre-
šernove nagrade za življenjsko 
delo in mnogih drugih mednaro-
dnih in domačih priznanj. Njegov 
življenjski opus se razvija že sko-
raj šest desetletij, tako je razsta-
va ponudila na ogled nekaj, kar v 

našo dolino le redko pride. 
Občutljive sledi življenja in časa 

je naslov likovne kritike izpod pere-
sa dr. Jožefa Muhoviča. V njej med 
drugim pove, da je slikar še vedno 
v zavidanja vredni umetniški formi. 
Zadnji ciklus del se imenuje Čas ži-
vljenja in čas smrti. Slikar se redko 
v svojem delu ukvarja s predmetno 
stvarnostjo, raje zapisuje globin-
ske tresljaje, ki jih zaznava v sve-
tu in času. Gledalec se znajde pred 

hieroglifi ali pomniki zagonetnih 
skrivnosti. Ob pogumu soočenja 
se vrata odpro in gledalec doživlja 
presenečenje za presenečenjem, 
pravi med drugim dr. Muhovič. 

Ana Lamut je kot povezovalka 
na razstavi oblikovala dogodek v 
celoto, katere umetniški del je bil 
tudi nastop violinistke Margarite 
Ulokine in pianistke Olge Ulokine. 
Umetnik je povedal navzočim, ka-

ko je prišlo do razstave na šoli, ki ni 
ravno običajen prostor za razstave 
njegovih del. Otvoritev je pripadla 
rečiškemu županu Vinku Jeraju.

Razstava je bila na ogled dober 
teden. Umetnik je s seboj prinesel 
dve črno beli grafiki kot spomin. 
Eno je prejela osnovna šola, dru-
go pa Kulturno-umetniško društvo 
Utrip, organizator dogodka.

Slavica Tesovnik

SLIKARSKA RAZSTAVA V VILI BIANKI V VELENJU

Marjana Verbuč in njena 
zbirka dreves

Marjana Verbuč je postavila svojo 20. razstavo. (Foto: Slavica Tesovnik)

V razstavnem prostoru vile Bian-
ke v Velenju so ob zvokih pianistke 
in solo pevca zaživela slikarska de-
la, katerih ustvarjalka letos praznu-
je 20. obletnico delovanja v Društvu 
šaleških likovnikov. Kot dolgoletna 
članica društva je bila povabljena, 
da postavi svojo 20. razstavo. 

Dogodek je tekstovno poveza-
la Zora Povh, pevsko pa ga je obo-

gatil Marjanin mož, tenorist Gre-
gor Verbuč ob spremljavi pianist-
ke Marije Skorenšek. Ob priložnosti 
je bila prebrana kritika umetnostne 
zgodovinarke mag. Milene Božiček 
Koren. Predsednik društva Salih Bi-
ščić je s kratkim nagovorom odprl 
razstavo, ki z motivi iz narave spo-
čije oko gledalca.

Slavica Tesovnik NASTOP NADE VUKADINOVIČ BESLIČ IN GREGORJA VERBUČA

Sakralne pesmi domačih 
in tujih avtorjev

Altistka Nada Vukadinovič Beslič in tenorist Gregor Verbuč sta zadnjo 
pesem koncerta zapela v duetu. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V župnijski cerkvi Sv. Jurija v 
Mozirju sta se na koncertu sakral-
nih pesmi domačih in tujih avtor-
jev od 17. do 20. stoletja predsta-
vila altistka Nada Vukadinovič Be-
slič in tenorist Gregor Verbuč. Vu-
kadinovič Besličeva živi v Mozir-
ju, Verbuč pa prihaja iz Žekovca. 
Oba sta že upokojena, svoj čas pa 

sta se odločila preživljati aktivno. 
Talent in veselje do petja nadgra-
jujeta z obiskovanjem ur solo pe-
tja, koncert pa jima je predstavljal 
svojevrsten izziv. Čeprav sta vsak 
zase že nastopala, je bil to njun 
prvi skupni nastop. Na klavirju ju 
je spremljal Toni Acman. 

Barbara Rozoničnik
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SAVINJSKO GOZDARSKO DRUŠTVO

Z javnim posvetom do večje 
poplavne varnosti doline

Člani Savinjsko gozdarskega društva bodo v 
soboto, 28. februarja, ob 18. uri v sejni sobi hote-
la Šport center Prodnik v Juvanju organizirali de-
lovno srečanje, na katerega vabijo vse prebival-
ce Zgornje Savinjske doline, predstavnike dru-
štev, nevladnih organizacij, civilno družbo, lokal-

ne skupnosti itd., da bi se aktivno vključili v orga-
nizacijo javnega posveta s ciljem izboljšati po-
plavno varnost doline. Na srečanju se bodo do-
govorili glede termina javnega posveta, o njego-
vem poteku in vsebini.

NN

MEDNARODNO TEKMOVANJE INSTRUMENTALISTOV KLASIČNE GLASBE

Golobova in Novakova iz Srbije z zlatim priznanjem

Kristina Golob (levo) in Mija Novak sta za 
izvedbo programa prejeli 95,6 točke in zlato 

priznanje. (Fotodokumentacija KG)

V Glasbeni šoli Davorin Jenko v Beogra-
du je sredi februarja potekalo mednarodno 
tekmovanje instrumentalistov klasične glas-
be. Kot klavirski duo Dediquées sta nastopi-
li tudi Ljubljančanka Mija Novak in Zgornje-
savinjčanka Kristina Golob iz Robanovega 
Kota. Sošolki na akademiji igrata pod men-
torstvom profesorja Miha Haaasa. Mladi pi-
anistki sta tekmovali v starostni kategoriji 
do 35 let in bili edini tekmovalki iz Sloveni-
je. Na omenjenem tekmovanju so se medna-
rodni žiriji predstavili še trije tekmovalni pa-
ri iz Srbije in po eden iz Črne Gore, Makedo-
nije in Hrvaške.

Na tekmovanju sta Slovenki igrali Mozartovo 
Sonato v B duru za klavir štiriročno, skladbo Tri-

je psihotiki skladatelja Marjana Peternela in Sui-
to št. 1 za dva klavirja, skladatelja Antona Aren-
kya. Za izvedbo programa sta prejeli 95,6 točke 
in zlato priznanje ter za najboljšim duom iz Srbi-
je zaostali le za 0,9 točke. 

»S tekmovanjem sva zelo zadovoljni, saj ve-
va, da sva se maksimalno potrudili, na odru sva 
uživali in se nisva preveč obremenjevali z dej-
stvom, da tekmujeva. Bila je dobra izkušnja in 
hkrati motivacija za doseganje še boljših rezul-
tatov v prihodnosti,« ni skrivala zadovoljstva Kri-
stina Golob in zatrdila, da si z Mijo Beograd ne 
bosta zapomnili samo po tekmovanju, temveč 
tudi po ogledu prelepega mesta, druženju z do-
mačini in sprostitvi.

Marija Šukalo

30 LET DRUŠTVA UPOKOJENCEV BOČNA

Sledijo začrtanim potem ustanoviteljev društva

Plesno skupino Oštarija sestavlja devet plesnih parov, ki radi nastopajo na raznih prireditvah. 
(Foto: Štefka Sem)

Konec januarja je minilo 30 let, od kar so se 
bočki upokojenci odločili, da se osamosvojijo od 
gornjegrajskega društva in ustanovijo svoje. Pr-
vi predsednik je postal Ivo Srčnik, nasledili so ga 
Ludvik Tominšek, Mirko Zagožen, Franc Miklavc, 
Niko Purnat ter sedanji predsednik Dani Veršnik. 
Od ustanovitve dalje se je število članov pove-
čalo s 109 na 171. Kronologijo dogajanja v pre-
teklih treh desetletjih je upokojencem predstavil 
Niko Purnat.

Člani bočkega društva so bili vsa leta zelo aktiv-
ni. Poudarek dajejo druženju in skrbi za starostnike. 
Tudi v projektu Starejši za starejše presegajo plan 
in z veseljem obiskujejo starejše in z njimi preživijo 
kakšno urico, saj nekaterim to zelo veliko pomeni. 

V zadnjih letih si delijo prostore društva v kle-

ti bočke šole še z nekaterimi drugimi društvi in 
z vsemi dobro sodelujejo. Na športnem podro-
čju so se izkazali na tekmovanjih v pikadu. Lani 
je ženska ekipa osvojila drugo mesto na držav-
nem prvenstvu, v svojih vrstah imajo tudi držav-
no prvakinjo Marijo Strnad. V lanskem letu je zaži-
vela folklorna skupina Oštarija. Vsi plesalci so čla-
ni društva in radi zaplešejo na raznih prireditvah. 

Ob praznovanju 30-letnice so bočki upoko-
jenci v kulturnem domu pripravili razstavo del 

upokojencev, na ogled so postavili številna pri-
znanja. Uvodoma so za dobro voljo poskrbele 
ljudske pevke Pušeljc, kasneje še folklorna sku-
pina Oštarija. Sosednja društva in župan obči-
ne Gornji Grad Stanko Ogradi so članom zaže-
leli še veliko uspehov, Toni Rifelj pa je v imenu 
Zveze društev upokojencev Slovenije podelil pri-
znanje nekdanjemu predsedniku Francu Miklav-
cu za dolgoletno delo v društvu.

Štefka Sem
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Laykaufove zanimive letnice

Mozirska koča leta 1923

1874 so v Mozirju ustanovili zgornjesavinjsko 
posojilnico. (Tretja hranilnica na slovenskem go-
vornem območju, op. A. V.)

1877 so ustanovili Čitalnico.

29. 5. 1882 so ustanovili telovadno društvo So-
kol. (To je bilo izredno narodno društvo, orga-
nizirano po češkem vzoru. Mozirsko je bilo pr-
vo tovrstno društvo na tedanjem Štajerskem, 
op. A. V.)

1887 so oblekli v baker zvonik farne cerkve.

1888 so zgradili prvi most preko Savinje v Loke.

19. 1. 1890 je umrl Joža Lipold, dolgoletni žu-
pan in vrl narodnjak.

1891 so se opravila večja dela v farni cerkvi – 
dva oltarja so postavili, nove klopi in tla.

1892 je zgradilo Olepševalno društvo kopali-
šče s petimi kabinami. (Tedaj je vodil društvo Ži-
ga Laykauf starejši, ki je bil tudi ustanovitelj dru-
štva, op. A. V.)

1893 so na predvečer slavljenja Sv. Cirila in Me-
toda pripravili ogromen kres na Breclovskem vr-
hu, po trgu je krenila baklada z godbo, veselica 
pa je bila pod trško lipo.

14. 8. 1893 so postavili velik mlaj in nanj obesili 
11 m dolgo trobojnico. (Izobešanje narodnih za-
stav v Avstriji ni bilo dovoljeno, op. A. V.)

8. 7. 1893 so pripravili prvi ljudski shod v go-
stilni Pri kroni. Zbralo se je ogromno ljudi, to-
liko, da še Mozirje kaj takega ni doživelo. Na 
shodu so bili navzoči: državna poslanca dr. 
Gregorc in Miha Vošnjak, deželna poslanca 
dr. Sernec in dr. Dečko, dalje dr. Hraševec, 
Dragotin Hribar, notar Kačič in Svetlin, Ivan 
Vošnjak, načelnik Okrajnega zastopa v Šo-
štanju, župnik Ivan Rodovšek, pater Kasijan 
in gospod Korošec, urednik Slovenskega go-
spodarja iz Maribora. 

11. 10. 1894 se je od nas poslovil kaplan An-
ton Aškerc, sloves je bil veličasten. (Preko pet-
deset Mozirjanov ga je spremljalo vse do Letu-
ša, op. A. V.)

7. 1. 1895 zapadlo je veliko snega, ki je napravil 
dosti škode po strehah v trgu.

15. 4. 1895 – Velikonočni večer – smo doživeli 
velik potres, ki je porušil nekaj stavb in radegun-
dsko cerkev, to so potem na novo zgradili.

16. 5. 1895 je mozirsko Savinjsko planinsko 
društvo odprlo Mozirsko kočo na Medvedjaku.

19. 11. 1896 je bila otvoritev novozgrajene tro-
razredne šole.

Julija in avgusta 1897 je na večjih krajih gorelo.

20. in 21. 8. 1898 je bila 50-letnica vladanja ce-
sarja Franca Jožefa. Proslava je bila veličastna z 
baklado po trgu. Na slavnostni seji občinskega 
odbora so podelili spominske kolajne. Anton Go-
ričar je prejel zlat zaslužni križ.

1899 so v Mozirju ustanovili Ekspozituro Okraj-

Mozirje, »najbolj narodni trg na 
Spodnještajerskem«

nega glavarstva Celje. Prvi komisar je bil Ernest 
pl. Lehmann, povsem neodljuden birokrat.

20. 4. 1900 je umrl mozirski nadvse odličen ob-
činski tajnik Josip Pirš.

26. 6. 1900 je bila velika povodenj, Trnava je 
segala do Grabnerja, voda pa je odnesla ločki 
most čez Savinjo.

31. 12. 1900 je bilo ljudsko štetje. V trgu smo na-
šteli 526 Slovencev, 6 Nemcev, 3 Čehe in 2 Hr-
vata.

Fiat justitia, 

Podpis. Žiga Laykauf

Ti podatki so edinstveni glede na to, da tako 
na enem mestu niso nikjer zbrani. Laykauf jih je 
zbral in napisal na posebnem mestu v Zlati knji-
gi Mozirjanov.

V številnih zapisih in listinah najdemo to 
omembo. Če upoštevamo čas pod Avstrijsko 
nadoblastjo, ko je bilo čutiti nevarnost popolne-
ga ponemčenja na slovenskem govornem ob-
močju tedanje dežele Štajerske, je bilo to veliko 
priznanje. Nemški prenapeteži so se posluževa-
li vseh mogočih prijemov, da bi naredili »to deže-
lo nemško«. Naj omenimo le nekaj dejavnikov, ki 
so bili na čelu teh dogajanj. 

Nemško prebivalstvo je bilo kot manjšina na 
Južnoštajerskem deležno posebne zaščite, in 
to na temelju cesarskega patenta, ki je zagota-
vljal marsikatero ugodnost za nemško govore-

če v teh predelih. V Gradcu je delovala nemška 
banka, ki je nudila nemškim obrtnikom posebno 
ugoden kredit, če so se naselili na slovenskem 
govornem območju. Seveda so tu bila tudi nem-
ško-nacionalna društva, kot Schulverband (Šol-
ska zveza), Deutsch-Oestereichier Alpenverein 
(Nemško-Avstrijsko planinsko društvo) in Deut-
scher Gesangsverband (Nemška pevska zve-
za). Obstajala so še razna druga raznarodoval-
na društva oziroma zveze. Prihajalo je tudi do ra-
znih nasilnih manifestacij s strani nemško-naci-
onalnih skupin. 

Nadaljevanje prihodnjič.
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KULTURNO DRUŠTVO SLAP 

Izdali knjigo in pripravili 
kup dogodkov

Predsednik Stanko Gašparič 
je spregovoril o dobrem delu v 

preteklem letu. (Foto: ST)

Kulturniki društva Slap so ko-
nec januarja potegnili črto pod pre-
teklim letom in napravili nov načrt 
delovanja v trajajočem. Občnega 
zbora se je udeležilo več kot deset 
članov, ki so z podprli plan predse-
dnika Stanka Gašpariča. Preteklo 
leto je vsem pišočim v Slapu prine-
slo novo zbirko pesmi in več zani-
mivih dogodkov povezanih s pesni-
kovanjem oziroma pisanjem. Pozi-
tivna bilanca društva je članom v 
veselje in zadovoljstvo.

Literarna zbirka ljudskih piscev 
Zgornje Savinjske doline s številč-
no oznako 14, 15 je zunaj, padla 
pa je tudi odločitev za letošnjo 16. 
Ta knjiga je članom v ponos in mo-
tivacijo. Ko je Gašparič pozdravil 
prisotne in podal poročilo pretekle-
ga leta, je podatek, da bo potreben 
ponatis knjige, povzročil vsesplo-
šno zadovoljstvo. 

V preteklem letu so imeli člani 
upravnega odbora šest sestan-
kov. Štirje literarni večeri so ponu-
dili predstavitev pišočih in aktiv-
nosti so se obrestovale. Podpred-
sednica društva Anka Rakun se 
je zahvalila predsedniku, tajnica 
in blagajničarka Albina Rajter pa 
je podala številčno pripoved o fi-
nančnem stanju Slapa. Za vso fi-

nančno podporo so člani hvale-
žni, saj jim omogoča dobro delo-
vanje. 

V februarju se bodo pisci pred-
stavili v domu za ostarele Zimze-
len in na velenjski televiziji. Načrt 
za letošnje leto se je vtisnil v priča-
kovanja članov. Poleg ustaljenega 
delovanja jih čakata izobraževanje 
in izlet v Haloze in seveda veliko pi-
sanja. Za konec, kot se za društvo 
spodobi, so poklepetali.

Slavica Tesovnik

KLUB RADIOAMATERJEV MOZIRJE

Na čelu ostaja Uroš 
Krajner

Uroš Krajner je izpostavil dobre 
rezultate članov kluba, ki jih 

dosegajo na tekmovanjih. 
(Foto: MŠ)

Člani mozirskega radiokluba 
so se drugi petek v februarju sre-
čali na volilnem občnem zboru. 
Vodenje kluba so ponovno zau-
pali dosedanjima predsedniku 
Urošu Krajnerju in podpredsedni-
ku Miru Prašnikarju. Strinjali so se, 
da sta oba opravičila njihovo zau-
panje in kvalitetno izvedla vse za-
stavljene naloge.

Iz Krajnerjevega poročila o delu 
je bilo razvidno, da so radioama-
terji ob žledolomu v preteklem le-
tu pripravili svojo opremo, a jih ob-
čine niso aktivirale. Edini, ki je po-
magal ob tej elementarni nesreči, 
je bil Jaka Steblovnik, ki je s svo-
jo radioamatersko opremo koordi-
niral delo v mozirskem gasilskem 
domu. Kako lahko pomagajo ob 
elementarnih nesrečah, so nato 
predstavili na posvetu z župani in 
civilno zaščito. 

Skozi vse leto so se udeleževali 
posvetov in izobraževanja na zve-
zni ravni ter različnih tekmovanj, 
kjer so dosegali vidne rezultate. 
Družili so se na tradicionalnem pi-
kniku in se podali na ekskurzijo. 

Za nazarske osnovnošolce so 
pripravili tehniški dan, na kate-
rem so jim predstavili opremo in 
možnost reševanja ob naravnih in 

drugih nesrečah. 
Pri njihovem delu so jih s finanč-

nimi sredstvi lani podprle rečiška, 
gornjegrajska, nazarska in mozir-
ska občina in jim omogočile kvali-
tetnejše delo. Tudi letos upajo, da 
bodo podprle njihov program de-
la in da bodo našli tudi kakšnega 
donatorja. 

Marija Šukalo

ZDRUŽENJE BORCEV ZA VREDNOTE NOB KO ŠMARTNO OB DRETI

Veseli, da imajo v svojem članstvu mlade naslednike

Jože Zidarn: »ne smemo dovoliti, 
da bi bili pretresljivi dogodki druge 

svetovne vojne pozabljeni.« 
(Foto: ML)

V lanskem letu smo se v na-
ši dolini spomnili več pomemb-
nih obletnic dogodkov, ki so za-
znamovali tukajšnje življenje med 
drugo svetovno vojno. Spomi-
ne na požig Šmartnega ob Dreti 
in drugih tukajšnjih krajev ter na 
osvoboditev Zgornje Savinjske do-
line so obudili tudi člani in gostje, 
ki so se zbrali na občnem zboru 
krajevnega odbora šmarške bor-
čevske organizacije.

Trenutno imajo na spisku 86 
članov. Najstarejša članica je sta-
ra 90 let, v članstvu pa imajo tudi 
take, ki so mlajši od 30 let. »Naša 
skrb za pridobivanje novih članov 
je nenehna obveza, saj ne smemo 
dovoliti, da bi bili pretresljivi dogod-

ki druge svetovne vojne pozablje-
ni,« je dejal predsednik odbora Jo-
že Zidarn.

Zidarn je v poročilu o delovanju 
organizacije v lanskem letu po-
vedal, da je njihov program dela 
usklajen z republiškim in območ-
nim programom zveze, dopolnjen 
pa še s programom tukajšnje kra-
jevne organizacije, ki je po poroči-
lu sodeč zelo dejavna. V lanskem 
januarju so prisostvovali spomin-
ski slovesnosti na Osankarici, 
spomladi ob dnevu upora pripra-
vili lastno slovesnost, podali so se 
na pohod v Bočke grabne, kjer je 
bila nekdaj partizanska bolnica. 
Udeležili so se spominskega po-
hoda v Železni Kapli in na Čreti ter 

spominskih žalnih slovesnosti na 
Slapeh in v Radmirju. Osrednji do-
godek ja bila udeležba na proslavi 
v Mozirju ob 70-letnici osvobodi-
tve naše doline, ob dnevu spomi-
na na mrtve pa so skupaj s šmar-
škimi učenci pripravili komemora-
cijo.

Podoben program so v plan de-
la zapisali tudi za letos, ko bodo 
poleg omenjenih dogodkov ne-
nehno skrb posvečali spoštljive-
mu spominu na padle in vzdrževa-
nju spominskih obeležij – teh imajo 
na svojem območju kar deset. Tu-
di v bodoče pa si želijo trdnega so-
delovanja z drugimi društvi v kraju 
in širše.

Marija Lebar
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NEIZTROHNJENO SRCE NA LJUBNEM OB SAVINJI

Kulturniki so se poklonili spominu na Prešerna

Povodni mož (Rok Prušnik) in Urška (Saša Tostovršnik) 
(Foto: Štefka Sem)

Ob prazniku kulture so v nedeljo, 
8. februarja, na ljubenskem odru 
člani kulturnega društva uprizorili 
igro Neiztrohnjeno srce o France-
tu Prešernu in jo obogatili s poezi-
jo, glasbo ter plesom. Osrednjo vlo-
go Franceta Prešerna je odigral Mi-
ran Žerovnik, ki je pripovedoval Pre-
šernove monologe. Uvodoma je o 
pomenu kulture za narod sprego-
vorila predsednica društva Zvonka 
Kladnik, himno pa so odpele člani-
ce kvarteta Pušeljc. 

Kladnikova je povedala, da  
kulturo predstavlja mnogo stva-
ri, od pisane besede, glasbe do 
vseh oblik sporočanja in spo-
razumevanja, ki nas spremljajo 
skozi življenje. »Zato bodimo po-
nosni, da smo Slovenci, to izra-

žajmo na različne načine in pre-
našajmo na naše otroke,« je de-
jala.

Med Prešernove monologe so 
kot v sonetni venec vpletli njegove 
pesnitve: Zdravljico, Gloso, Povo-
dnega moža … Recitirali so jih Da-
nica Vezočnik, Urša Solar, Anja Pu-
kart, Helena Šlogar, Lojze Gluk in 
Elizabeta Jakop. Povodnega moža 
sta s plesom popestrila Saša To-
stovršnik in Rok Prušnik, zaplesa-
li so še otroci folklorne skupine Flo-
sarček pod vodstvom Eve Firšt. Za 
glasbeni vložek sta poskrbeli tudi 
Ksenija in Kristina Štiglic na klavir-
ju in violini, ob spremljavi kitare pa 
je pesem Neiztrohnjeno srce odpe-
la Slavica Tesovnik.

Štefka Sem

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO RADMIRJE

Do novega gasilskega 
doma letos poleti

Damijan Nerat se je zahvalil 
zaslužnim za nesebično pomoč pri 
gradnji novega gasilskega doma. 

(Foto: BR)

V minulem letu so radmirski pro-
stovoljni gasilci posredovali pri ne-
kaj požarih in drugih nesrečah, naj-
bolj obsežno in zahtevno interven-
cijo so imeli februarja ob žledolo-
mu. Na občnem zboru so organi 
društva poročali o preteklem delu 
ter predstavili načrte za naprej. 

Organizirali so tečaje prve po-
moči, bili uspešni na tekmovanjih 
in se udeleževali izobraževanj, če-
mur bodo dajali poudarek tudi le-
tos. Ob pomoči drugih društev so 
junija organizirali koncert z name-
nom zbiranja sredstev za večjo in-
vesticijo, gradnjo novega gasilske-
ga doma. Veliko energije so usmer-
jali v nov projekt in jeseni pridobili 
gradbeno dovoljenje, gradbeni od-
bor pa je določil smernice za potek 
gradnje. 

Ob tej priložnosti se je pred-
sednik društva Damijan Nerat 
zahvalil zaslužnim za nesebič-
no pomoč. Dom gradijo z veli-
kim veseljem in za skupno dobro, 
za krajane in mladino, ki ji želijo 
omogočiti čim boljše pogoje za 
čas, ko bodo prevzemali naloge 
društva in skrbeli za varnost pre-
bivalcev. Nov dom naj bi bil pred-
vidoma pripravljen na slovesno 

otvoritev v sredini letošnjega leta. 
Na zboru so podelili priznanja in 

odlikovanja najbolj zaslužnim čla-
nom in poudarili, da se bodo prete-
klega leta spominjali kot enega bolj 
delovnih. V času krize in naravnih 
ujm so prostovoljni gasilci posta-
li nosilci vrednot, kot so nesebična 
pomoč sočloveku, solidarnost in 
tovarištvo.

Barbara Rozoničnik

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO OKONINA

Za vse aktivnosti našteli 
preko pet tisoč ur

Predsednik Franc Fricelj je povzel 
delo in pridobitve društva. 

(Foto: ŠS)

Okoninski prostovoljni gasilci so 
na občnem zboru obravnavali bo-
gata poročila o delu v društvu in 
smele plane za prihodnost. Spo-
mnili so se lanskoletnega prazno-
vanja 75-letnice društva, ki so ga v 
družbi številnih gostov proslavili s 
pridobitvijo, namenu so predali no-
vo cisterno.

Medtem ko je predsednik Franc 
Fricelj povzel delo in pridobitve dru-

štva, je poveljnik Gregor Križnik 
predstavil intervencije. Okoninski 
gasilci so lani izvozili kar 23-krat. 
Na intervencijah so preživeli skoraj 
2.000 ur, za vse aktivnosti pa so 
porabili 5.269 ur. 

Ob žledolomu so bile njihove ure 
po ceniku zveze ocenjene na sko-
raj 45 tisoč evrov, bili so 37. najbolj 
obremenjena enota v Sloveniji. Kri-
žnik je še dodal, da so čas in sred-
stva namesto udeležbe na tekmo-
vanjih raje namenili operativi. Po-
leg tega redno pomagajo ob večjih 
prireditvah kot redarji, otroke iz vrt-
ca pa so razveselili z obiskom na 
jesenski prireditvi. Vse večkrat tudi 
nudijo pomoč v prometnih nesre-
čah in pomagajo s pomočjo bol-
ničarjev.

Ob podelitvi priznanj in napre-
dovanj v čin je Križnik izposta-
vil dva člana, Simona in Robija 
Weissa, ki sta skupaj naštela kar 
270 ur na usposabljanjih. V pla-
nu dela je izpostavil, da bodo vo-
zniki opravili tečaj varne vožnje 
na Vranskem. V imenu zgornje-
savinjske gasilske zveze je priso-
tnim spregovoril predsednik Jan-
ko Žuntar.

Štefka Sem
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Ljudje in dogodki, Oglasi

Občina Nazarje na podlagi Javnega razpisa za sofinanciranje drugih interesnih sku-
pin in njihovih programov v Občini Nazarje za leto 2015 (objavljenega na spletni 
strani: www.nazarje.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za sofinanciranje drugih interesnih skupin in njihovih 

programov v Občini Nazarje za leto 2015

Predmet razpisa:
Predmet javnega razpisa je sofinanciranje drugih interesnih skupin 
in njihovih programov v Občini Nazarje v letu 2015 v skupni višini 
6.560,00 evrov.

Razpisni postopek:
1. Prijavo za sofinanciranje posameznih vsebin in programov mora 
predlagatelj izpolniti na prijavnih obrazcih in zraven predložiti vsa pri-
padajoča in zahtevana dokazila.
2. Čas razpisa od 27. 2. 2015 do vključno 30. 3. 2015 do 12. ure.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine Nazarje, 
Savinjska cesta 4, Nazarje in na spletni strani  občine www.nazarje.si.
4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo osebno 
ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom » Javni razpis DRUGE INTERE-
SNE SKUPINE – NE ODPIRAJ« na naslovu: Občina Nazarje, Savinjska 
cesta 4, Nazarje.

Dodatne informacije: tel: 03 839 16 00. 

Številka: 122-0003/2015-2
Datum: 23. 2. 2015

Župan: 
Matej PEČOVNIK, l. r.

Občina Nazarje na podlagi Javnega razpisa za sofinanciranje socialnih, humani-
tarnih in invalidskih organizacij v Občini Nazarje za leto 2015 (objavljenega na 
spletni strani: www.nazarje.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za sofinanciranje socialnih, humanitarnih in 

invalidskih organizacij v Občini Nazarje za leto 2015

Predmet razpisa:
Predmet javnega razpisa je sofinanciranje socialnih, humanitar-
nih in invalidskih organizacij v Občini Nazarje v letu 2015 v skupni 
višini 1.550,00 evrov.

Razpisni postopek:
1. Prijavo za sofinanciranje posameznih vsebin in programov mora 
predlagatelj izpolniti na prijavnih obrazcih in zraven predložiti vsa pri-
padajoča in zahtevana dokazila.
2. Čas razpisa od 27. 2. 2015 do vključno 30. 3. 2015 do 12. ure.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine Nazarje, 
Savinjska cesta 4, Nazarje in na spletni strani  občine www.nazarje.si.
4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo osebno 
ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom » Javni razpis SOCIALNE, HUMA-
NITARNE IN INVALIDSKE ORGANIZACIJE – NE ODPIRAJ« na naslovu: 
Občina Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje.

Dodatne informacije: tel: 03 839 16 00. 

Številka: 122-0002/2015-2
Datum: 23. 2. 2015

Župan: 
Matej PEČOVNIK, l. r.

V prvih dneh februarja so se v 
simfonijo življenja Feliksa Ugov-
ška iz Gornjega Grada zapisali za-
dnji toni njegovega z glasbo zapol-
njenega življenja. V 96. letu je od-
šel mirno in spokojno iskat nove 
simfonije.

Novembra 1919 se je rodil na 
Ramšakovi domačiji v Florjanu 
pri Gornjem Gradu. Osnovno šo-
lo je obiskoval v Radmirju, na-
to se je z mamo preselil v Gornji 
Grad. Ljubezen do glasbe je ka-
zal že v rani mladosti, zato ga je 
mama vpisala v glasbeno šolo v 
Celje. Zaradi oddaljenosti je lah-
ko s pomočjo domačega orga-
nista vadil v gornjegrajski kate-
drali in kot 18-letnik pričel opra-
vljati prvo službo organista v Hi-
njah. Poleg glasbe je po zaslugi 

V SPOMIN

Antona Jamnika, soseda iz otro-
štva, vzljubil tudi fotografiranje. 
Pri njem se je naučil osnov in fo-
tografiranje je postalo ne le hobi, 
ampak tudi njegov poklic.

Leta 1940 je bil vpoklican na slu-
ženje vojaškega roka v Zagreb, kjer 
je bil član zadnje generacije kralje-
ve vojske, igral je v kraljevi godbi in 
ustanovil svoj orkester. Pred drugo 
svetovno vojno se je vrnil domov, a 
so ga leta 1943 prisilno mobilizira-
li in poslali na urjenje na Bavarsko, 
nato pa na fronto v Rusijo. Tam je 
bil v boju kmalu ranjen in zaradi po-
sledic so mu amputirali roko. Na re-
habilitaciji v Pragi so mu omogočili 
študij na vojaško tehnični univerzi, 
ki pa ga ni dokončal, saj so ga prej 
poslali domov.

Doma se je moral soočiti s tem, 

da bo delo z eno roko težje, a ga 
to ni ustavilo. Pridobil je diplomo 
za fotografa in svoje delo, dolgo kot 
edini fotograf v dolini, opravljal vse 
do upokojitve. Tudi igranju na orgle 
se ni odpovedal. Z eno roko je se-
dem desetletij opravljal delo orga-
nista in pevovodje v gornjegrajski 
cerkvi. Z ženo Justino sta bila po-
ročena več kot 66 let. Zadnja leta je 
bila v centru starejših in dokler mu 
je dopuščalo zdravje, jo je do nje-
ne smrti v lanskem letu vsakodnev-
no obiskoval. 

Za njim je ostala nepozabna 
sled v glasbenih delih, ki jih je za-
pustil gornjegrajskim cerkvenim 
pevcem. Ti so ga z njemu ljubo pe-
smijo pospremili na zadnji poti. Za 
njim so ostala tudi številna prizna-
nja, med njimi priznanje nadškofa 
Franca Krambergerja, priznanje za 
70 let ukvarjanja s cerkveno glas-
bo, posebno priznanje papeža Ja-
neza Pavla II. in priznanje gornje-
grajske občine.

Štefka Sem

Feliks UGOVŠEK
1919-2015
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VEČER Z VIKO VENIŠNIK

Če bi še enkrat živela, v svojem življenju ne bi 
spremenila ničesar

Vika Venišnik bi svoje življenje živela še enkrat. (Foto: Štefka Sem)

V okviru prireditev ob kulturnem 
prazniku je gornjegrajsko kulturno 
društvo 5. februarja pripravilo po-
govor z Viko Venišnik, letošnjo pre-
jemnico priznanja za življenjsko 
delo sveta mozirske območne iz-
postave Javnega sklada RS za kul-
turne dejavnosti. Moderatorka Mi-
ja Pilko je z Venišnikovo preko po-
govora prehodila njeno bogato ži-
vljenjsko pot. Z nežnimi zvoki citer 
je večer polepšala Petra Golob.

Skupaj sta prehodili pot od otro-
štva na kmetiji na Zgornjih Pobrež-
jih, preko obdobja njenega šolanja 
do prihoda v Gornji Grad, kjer je 36 
let poučevala v osnovni šoli. Ome-
nili sta njene aktivnosti v kulturnem 
življenju kraja, obudili spomine na 
leta, ko je bila amaterska gleda-
liška igralka, vedno pa si je vzela 
čas tudi za dobrodelnost, ki ji je da-
jala osebno zadovoljstvo. 

Obiskovalci večera so z zani-
manjem prisluhnili Vikini zgodbi o 
njenih otroških in mladostnih letih. 
Vzgoja njene mama je bila zaslu-

žna za to, da je postala, kar je, da 
je svoje življenje posvetila pouče-
vanju otrok in bogatenju kulturne-
ga življenja v kraju. 

Venišnikova je povedala, da je 
prvo vlogo v gornjegrajskem gle-
dališču odigrala še isto leto, ko je 
prišla v kraj, in vlog je bilo nato ve-
liko. Prvič je odigrala mamo in po-
dobne vloge so se je oprijele, če-
prav si je želela, da bi kdaj lahko 

igrala tudi kakšno hčerko ali »ta 
mlado«. Povedala je, da se čuti po-
nosno, da je bila izbrana za gleda-
liško delo.

Z drugim možem Jožetom ju 
je družila ljubezen do igre, glas-
be in lepe pisane besede. Z njego-
vo smrtjo je izgubila ne le partner-
ja, ampak tudi sorodno dušo. Be-
seda je v pogovoru nanesla na do-
brodelnost, ki ji je njenemu življenju 

dajala in ji še daje poseben smisel. 
Že v mladih letih se je priključila 
Rdečemu križu, preko katerega je 
pomagala reševati stiske ljudi. 

Venišnikova je tudi »mama ga-
lerije Štekl«, kot jo rade poimenu-
jejo njene naslednice, kajti ravno 
na njeno pobudo je zaživela gale-
rijska dejavnost. Že nekaj let vodi 
bralne urice v centru starejših. Če-
prav to vedno težje opravlja, starej-
šim, ki jo vsak teden z veseljem pri-
čakujejo, ne more odreči prijetne-
ga druženja.

V svojem bogatem življenju je 
Venišnikova v številnih dejavnostih 
in službi našla veliko zadovoljstva 
in če bi še enkrat živela, ne bi spre-
menila ničesar, je povedala. Vsaka 
tako pozitivna kot negativna izku-
šnja jo je oblikovala v osebo, kakr-
šna je. Ob slovesu od obiskovalcev 
dogodka je prebrala pesem o do-
movini, s katero je želela ljudi spod-
buditi, da naj domovino spoštujejo 
in naj bodo nanjo ponosni.

Štefka Sem

MUZEJ VRBOVEC

Kozjanski park skozi Oršaničev fotoobjektiv 

Mag. Teo Hrvoje Oršanič je veliko besed namenil krajinskemu parku 
Kozjansko, med drugim tudi njihovim številnim vrstam jabolk. 

(Foto: Štefka Sem)

Prvo sredo v februarju so v na-
zarskem muzeju Vrbovec odpr-
li fotografsko razstavo V Kozjan-
skem parku. Fotografije živali v na-
ravnem okolju, gozdov ter naravne 
in kulturne dediščine Kozjanskega 
so bile delo mag. Tea Hrvoja Orša-
niča. Le-ta je predstavil svoja foto-

grafska dela, nato pa spregovoril o 
Javnem zavodu Krajinski park Koz-
jansko, katerega direktor je od leto-
šnjega leta. Razstavljavca je uvo-
doma predstavila direktorica mu-
zeja Barbara Šoster Rutar.

Orešanič je spregovoril o svoji lju-
bezni do fotografiranja živali v na-

ravnem okolju, za kar je dolga le-
ta preživel veliko časa v kočevskih 
gozdovih, bogatih z živalskimi vr-
stami. Ker je po stroki gozdar, je zelo 
rad fotografiral tudi gozdove v zgo-
dnjih jutranjih urah, kajti takrat so po 
njegovem mnenju najlepši. 

Zadnja štiri leta dela v Kozjan-
skem parku, zato je predstavil do-
bre parkovne prakse. Bogata na-
ravna in kulturna dediščina jim v 
parku namreč dajeta možnost za 
različne dejavnosti. Park je znan 
po visokodebelnih travniških sa-
dovnjakih in več kot 50 vrstah ja-
bolk, ki so njegov zaščitni znak. 

Tam imajo ekološko drevesnico, 
kjer pridelajo veliko število sadik, 

ter hotele za žuželke, kakor imenu-
jejo umetna gnezdišča. Na obmo-
čju parka živi najmanjša vrsta žol-
ne z imenom vijeglavka ter ptič če-
belar. 

Znane so prireditve, ki jih prire-
jajo, med njimi Praznik kozjanske-
ga jabolka, festival ekološke hra-
ne in noči opazovanja metuljev. 
Na njihovo območje turiste priva-
bi lekarna v Olimjah, grad Podsre-
da ter številne pešpoti. Da otvoritev 
fotografske razstave in spoznava-
nje krajinskega parka ne bi poteka-
lo le ob besedah, so se lahko obi-
skovalci spoznali še s kozjanskimi 
dobrotami.

Štefka Sem
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GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Z regijskega tekmovanja s petimi zlatimi in štirimi 
srebrnimi priznanji

Udeleženci regijskega tekmovanja mladih glasbenikov: Aja Urlep, Klara Kovač, Zoja Li Založnik, Tina 
Germelj, Ajda Nina Vivod, Jasna Purnat, Karin Kovač in Lana Pirc Hudolin. Na fotografiji manjkajo 
Mojca Krančič, Tine Robnik, Luka Moličnik ter Nika in Deja Čerček. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V Celju in Velenju je 10. in 11. februarja po-
tekalo 18. regijsko tekmovanje mladih glasbe-
nikov celjskega in koroškega območja. Učenci 
Glasbene šole Nazarje so se odlično odrezali, 
saj so se domov vrnili s kar petimi zlatimi in šti-
rimi srebrnimi priznanji. Poleg tega je harfistka 
Ajda Nina Vivod edina izmed vseh tekmovalcev 
prejela najvišje možno število točk, harfistka Aja 
Urlep pa posebno nagrado za najboljšo izvedbo 
obvezne skladbe.

Celotna organizacija tekmovanja je bila po 
besedah ravnatelja Jerneja Marinška na zelo vi-
soki ravni. Izrekel je tudi posebno zahvalo star-
šem, ki spremljajo svoje otroke na številnih va-
jah in nastopih.

Iz nazarske glasbene šole so zlato priznanje 
osvojili: Ajda Nina Vivod (harfa), Aja Urlep (har-
fa), Jasna Purnat (violina), Zoja Li Založnik (har-
fa) in Mojca Krančič (orgle). Srebrno prizna-
nje so osvojili: Tine Robnik (kitara), Luka Molič-
nik (kitara), komorna skupina pihal v sestavi Ti-
na Germelj (klarinet), Lana Pirc Hudolin (flavta) 
in Nika Čerček (klavir) ter trio saksofonov Deja 

Čerček, Klara Kovač in Karin Kovač. 
Vsak tekmovalni dan se konča z zaključnim 

koncertom in podelitvijo priznanj. Na zaključ-
nem koncertu se predstavijo prvonagrajenci, 
in ta čast je tokrat pripadla harfistki Ajdi Nini Vi-

vod, ki je edina v obeh tekmovalnih dneh dose-
gla vse možne točke. S tem za prejemnike zlatih 
priznanj tekmovanje še ni končano, čaka jih še 
državno, ki bo potekalo marca v primorski regiji.

Barbara Rozoničnik

KOMEDIJA V OSNOVNI ŠOLI LEPA NJIVA

Pokojna Amalija poskrbela za zabavo ob delitvi 
premoženja

Amalija Dreksler uprizori svojo smrt in tako izve, 
kaj si njeni najbližji mislijo o njej.

Veseloigra Mama je umrla dvakrat je polna preobratov in prikaže ironično zgodbo človeškega pohlepa. 

Kulturno društvo Lepa Njiva je z uprizoritvi-
jo veseloigre Mama je umrla dvakrat dodobra 
poskrbelo za smeh v polni dvorani tamkajšnje 
osnovne šole. Dogajanje na odru, v zasedbi de-
vetih igralcev, je polno preobratov in prikaže iro-
nično zgodbo človeškega pohlepa. 

Amalija Dreksler skupaj z novim možem Vili-
jem spretno uprizori svojo smrt in posledično iz-
ve, kaj si njeni najbližji mislijo o njej. Seveda se 

prisotni nadejajo dedovanja, in to vsak po svo-
je. Ob nenavadni oporoki, ki jo bere medicinski 
brat Vili, nastane direndaj in trenje, saj so po-
goji za pridobitev denarja nezaslišano težavni. 
Če dediča ne bo, dobi premoženje Podjetje za 
razvoj slovenskega čebelarstva. Odločilno vlo-
go ob koncu prevzame kriminalistični inšpektor 
Štefan. Tako ostanejo sin Ingo, hči Rozalija, se-
stra Klara in njihovi partnerji odprtih ust. 

Komedija je v Lepi Njivi zaživela v režiji Nadje 
Maze, vodja predstave je bila Sara Kramar, po-
kojnico Amalijo je odigrala Suzana Rženičnik. 
Vsi akterji pa so si zaslužili aplavze in nasme-
jano publiko.

Tekst in foto: Slavica Tesovnik
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Ljudske pevke Pušeljc pripravile zanimiv program

Z ljudskimi pevkami Pušeljc so na instrumente zaigrali tudi varovanci 
centra. (Foto: Marija Šukalo)

Slovensko združenje za dušev-
no zdravje Šent, dnevni center Ce-
lea Celje, že vrsto let v februarju pri-
pravlja kulturni teden. Nanj povabi 
različne izvajalce. Letošnje gostje 
so bile ljudske pevke Pušeljc. 

Pozdravne besede je poslu-
šalcem in nastopajočim nameni-
la vodja dnevnega centra in sve-
tovalka Alenka Gnilšek. Pri tem je 
poudarila, da so glasbenice že 
znanke njihovega združenja, va-
rovancem pa vedno pripravijo za-
nimiv progam. Njihov program je 
obsegal nekaj lastnih del, za ka-
tera je besedilo spisala Marja-

na Rihter, uglasbile pa pevke sa-
me. Posegle so po narodnozabav-
nih ritmih in ljudskih narodnih pe-
smih. Ob tem so varovance navdu-
šile v tolikšni meri, da so zaplesa-
li in z njimi zaigrali na instrumente. 
Uro druženja je dodatno obogatila 
Rihterjeva s prebiranjem poezije iz 
svojih pesniških zbirk Razbiti vrč in 
Ti si moja luč. 

Po koncertu so pevke nadaljeva-
le druženje z ogledom dela dnev-
nega centra in delavnic, v katerih 
varovanci ustvarjajo različne uni-
katne izdelke. 

Marija Šukalo

Obujamo spomine
Ta fotografija Vinarske bo imela v soboto 50 let. Solčavani se praviloma 

z redkimi izjemami vsako leto trudijo na pustno soboto nasmejati sovašča-
ne in okolišane že vse od leta 1963.

VINARSKA

Iskali rešitve za nakopičene probleme

Ta prava dekleta so zapele o ljubezni in se predale ritmu glasbe.

Mladi solčavski vinarji so osta-
li zvesti tradiciji in na pustno sobo-
to pripravili šaljivo prireditev. Z njo so 
se kronološko sprehodili po doma-
čem kraju in predstavili rešitve za 
napake, ki so se dogajale skozi leto. 

Ker je bilo dogajanje prav na va-
lentinovo, niso mogli mimo dne-
va zaljubljenih in pripravili igro Moj 

deda lhk, v kateri so se preizkusi-
li v spretnosti vezanja kravate, pre-
poznavanju zvoka motornih žag in 
poznavanju pijače. Kot je že v nava-
di, sta bila pri tem najboljša Solča-
vana. V Letniku so leteči reporterji s 
terena prinašali novice. Tako so bili 
obiskovalci priča obrobnim dogod-
kom ob lokalnih volitvah, spoznali 
so, s kakšnimi težavami se je na za-
četku srečevala sedaj dobro založe-

na nova prodajalna v kraju, reševa-
li osebne težave ob pomoči vedeže-
valca ... Iz Irske na začasnem delu v 
tujini pa se je z video posnetkom ja-
vil vinar Luka Šluka. 

Čisto po svoje so oblikovali lju-
bezensko zgodbo, ki ni imela rav-
no srečnega konca. Pokukali so v vi-
narski »kaslc« in ob »Fovšiji treh de-

žel« predlagali nakup »vinjete« za 
vstop v Logarsko dolino. In čeprav 
domačini vstopnine za park ne pla-
čujejo, se na »kašti« zgodi, da jim 
Lučanke z začasnim delom v Solča-
vi to zaračunajo 

Ob zaključku se je »cvet deklet«, 
združen v pevski kvartet, s pesmijo 
dotaknil gostinskih in drugih obra-
tov v občini. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

Za posek morava zaznamovati vsa drevesa. Ne glede na to, ali je to 
sosedova češplja v sadovnjaku ali smreka v gozdu. Delo mora biti 

učinkovito.
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OB KULTURNEM DNEVU NA LUČKI ŠOLI

Na mladih svet stoji, tudi 
v svetu glasbe

Glasba in Prešeren sta bili osrednji temi proslave ob kulturnem prazniku 
na lučki šoli. (Fotodokumentacija OŠ Blaža Arniča Luče)

Na Osnovni šoli Blaža Arniča 
v Lučah so pripravili tradicional-
no proslavo ob kulturnem dnevu, 
na kateri so nastopili lučki šolar-
ji in učenci nazarske glasbene šo-
le. Bogat glasbeni program je vse-
boval prizore iz Linhartove Župano-
ve Micke, Krjavljevo zgodbo iz De-
setega brata in skeč iz Prešernove-
ga življenja.

Glavni akterji prireditve so bili 
učenci, ki obiskujejo glasbeno šo-
lo. Kar 25 učencev iz lučke šole in 
tri gostujoče učenke so pokaza-
li svoje znanje, ki so si ga z vztraj-

no vadbo nabrali pod budnim oče-
som svojih mentorjev. Koordinator-
ka prireditve je bila Tadeja Cigale. 

Največ učencev je sedlo za kla-
vir in odigralo različne skladbe. 
Med nastopajočimi pa so zazve-
nele tudi citre, harmonika, violina, 
saksofon, klarinet in flavta. Pisana 
glasbena druščina bi bila v ponos 
tudi Blažu Arniču, skladatelju luč-
kih korenin, prav gotovo pa je bi-
la v ponos mentorjem, ki mladim 
glasbenikom nudijo svoje znanje 
in podporo.

Štefka Sem

BLOUDKOVA PLAKETA ZA ŽENSKO MLADINSKO ODBOJKARSKO 
REPREZENTANCO

Visoko priznanje tudi za 
Katjo Mihalinec

Mozirjanka Katja Mihalinec (levo) je članica ženske mladinske 
reprezentance v odbojki, ki je dobila letošnjo Bloudkovo plaketo.

Med dobitniki letošnjih Bloudko-
vih plaket je tudi ženska mladin-
ska reprezentanca v odbojki. Kot 
članice omenjene ekipe je prizna-
nje prejela tudi Mozirjanka Katja 
Mihalinec, ki sicer igra v odbojkar-
skem klubu Braslovče. Katja je bila 

tudi članica ženske mladinske od-
bojkarske reprezentance, ki je le-
ta 2013 osvojila zlato na olimpij-
skem festivalu evropske mladine 
(OFEM), lani pa še srebro na mla-
dinskem evropskem prvenstvu. 

MŠ

AKTIVNI OLIMPIJSKI DAN

Križaj med mladimi smučarji na Golteh

Z vožnjo med veleslalomskimi vratci so se preizkusili tudi najmlajši 
smučarji.

Bojan Križaj je bil na Golteh 
pravi magnet za obiskovalce 

olimpijskega dne.

V soboto, 7. februarja, je Olimpij-
ski komite Slovenije v sodelovanju 
z gostiteljskim hotelom Golte prire-

leženci akcije aktivnega dne pred-
stavil in nastopil nekdanji sloven-
ski smučarski as Bojan Križaj. Ude-
leženci, tako otroci kot starejši, so 
lahko sodelovali v mini veleslalo-
mu, na olimpijskem kvizu ter se 
vključili v različne igre na snegu in 
smučeh. 

Aktivna sobota je bila pomem-

ben dan tudi za turistični center 
Golte, saj so mnogi v olimpijskem 
duhu preživeli lep dan v družbi 
smučarske legende z Bojanom Kri-
žajem, ki se je pogovarjal z mladi-
mi ter jim pokazal prvine varnega 
smučanja ter se z nekaterimi po-
meril med veleslalomskimi vratci. 
Križaj se je po progi pognal bolj s 
prikazom pravilnega in varnega 
smučanja kot za zmagoviti čas, a 
je s tem omogočil mladim dosega-
nje dobrih rezultatov tekme. Na njej 
je sodelovalo okrog štirideset tek-
movalcev, med katerimi je največji 
časovni približek Križajevemu do-
segel Boštjan Oblak z le 0,06 se-
kundnim zaostankom. 

Po tekmovanju so animatorji 
komiteja in centra Golte pripravili 
olimpijski protokol, mimohod olim-
pijske zastave in bakel ter priredili 
olimpijski kviz. V njem so otroci v 
sodelovanju s starši in mentorji od-
govarjali na vprašanja in za uspe-
šne odgovore prejeli atraktivne na-
grade ter »olimpijske« medalje. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

dil Aktivni olimpijski dan s pestrim 
programom dogajanja na snegu. 
Kot gost komiteja se je pred ude-
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GOLTE

Tradicija krepi organiziranost in telesno 
pripravljenost udeležencev tekmovanj

Darko Repenšek je privozil visoke točke za PVD Sever Celje I. 
(Foto: Jože Miklavc)

Ekipa PVD Sever Celje 1 na stopničkah: Marjan Vodeb, mag. Darko 
Repenšek in Vili Bezjak (z leve). (Foto: Jože Miklavc)

V soboto, 7. februarja, so se na 
smučarski progi Blatnik na Gol-
teh pomerili v veleslalomski tek-
mi pripadniki Slovenske vojske 
(SV), slovenski častniki, veterani 
vojne za Slovenijo in člani Policij-
skega veteranskega društva Se-
ver Celje. V Moravi so tekmovalke 
in tekmovalci izvedli še streljanje 

v tarčo z malokalibrsko puško. 
21. državno tekmovanje sloven-

skih častnikov s preko sto tekmo-
valci sta izvedli velenjski območni 
združenji slovenskih častnikov in 
veteranov vojne za Slovenijo, hkra-
ti pa tudi 12. državno prvenstvo ve-
teranov. V konkurenci ekip vete-
ranov vojne za Slovenijo in Policij-

skega združenja Sever je bilo naj-
uspešnejše Policijsko veteransko 
društvo Sever Celje I. (Marjan Vo-
deb, mag. Darko Repenšek in Vi-
li Bezjak).

Prireditve so se udeležili tudi bri-
gadir Slovenske vojske Miha Šker-
binc, predsednik Zveze slovenskih 
častnikov generalmajor Alojz Stei-
ner, namestnik poveljnika 20. pe-
hotnega polka SV podpolkovnik 

Boštjan Novak, major Zdenko Ter-
pin in nekateri drugi. 

Gostje so taktično-športno sre-
čanje na Golteh ocenili kot zelo 
dobro organizirano ter kot kondi-
cijsko in taktično vajo pripadni-
kov vojaških in policijskih enot ter 
združenj, ki so pomembna dopol-
nitev koncepta obrambe naše dr-
žave. 

Jože Miklavc

SMUČARSKO TEKMOVANJE ZGORNJESAVINJSKIH OBČIN

Bolj kot rezultatom je bilo srečanje namenjeno 
zabavi in druženju

Tekmovanja v veleslalomu za funkcionarje in zaposlene v zgornjesavinjskih občinah so se udeležile ekipe petih občin. (Foto: LM)

Občina Luče je v sodelovanju z 
domačim smučarsko tekaškim dru-
štvom prvi februarski petek pripra-
vila tekmovanje v veleslalomu za 
funkcionarje in zaposlene v zgornje-
savinjskih občinah. Tekmovanja se 
je udeležilo pet občin, zmagala pa 
je ekipa občine Ljubno.

Vremenoslovci so za tisti petek 
napovedali snežno neurje, a se na-
povedi k sreči niso uresničile in kot 
je ob tem dejal župan gostitelj Ci-

ril Rosc: »Splačalo se je potrudi-
ti in vztrajati, na koncu je bilo vre-
me tako za tekmovalce kot za osta-
le smučarje in za navijače ter gle-
dalce skoraj idealno. Glede na po-
zitivne odzive nameravamo tekmo-
vanje organizirati vsako leto tudi v 
prihodnje in želimo, da postane tra-
dicionalno.«

Tekmovalci so se na smučišču 
Luče v Logu zbrali ob 14. uri. Eki-
pa je morala biti mešana po spolu. 

Za vsako občino je lahko tekmova-
lo več tekmovalcev. V rezultat eki-
pe so se šteli časi najboljših treh 
tekmovalcev, vendar obvezno tako 
moških kot žensk. Število smučar-
jev na ekipo sicer ni bilo omejeno. 

Tekmovale so ekipe občin Solča-
va, Rečica ob Savinji, Ljubno, Na-
zarje in Luče. A prav pri gostiteljih 
se je zapletlo. Ti so namerno, ne-
koliko že v pustni maniri, v svojo 
veleslalomsko ekipo vključili tudi 

tekmovalko Klavdijo, za katero se 
je kasneje izkazalo, da je v resnici 
moški, in tako so bili domačini dis-
kvalificirani.

Tudi sicer je bilo poskrbljeno za 
obilo smeha in zabave, prireditev 
je namreč povezoval Nejc Slapnik. 
Pokale je podelil Ciril Rosc, ki je de-
jal, da je bilo srečanje bolj kot tek-
movanju namenjeno druženju in 
nabiranju kondicije.

Marija Lebar
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• ZAGORELA ELEKTRO OMARICA
Rečica ob Savinji: 14. februarja ob 18. uri je na Rečici ob Savi-

nji v osnovni šoli zagorelo v elektro omarici. Posredovali so gasil-
ci PGD Rečica ob Savinji, ki so požar pogasili, pregledali prostor 
in ga prezračili. 

• DIMNIŠKI POŽARI
Gornji Grad: 14. februarja ob 18.22 so na Attemsovem trgu v 

Gornjem Gradu zagorele saje v dimniku starejšega večstanovanj-
skega objekta. Posredovali so gasilci PGD Gornji Grad, Bočna in 
Nova Štifta, ki so požar pogasili, gasilci PGD Okonina pa so pregle-
dali prostore s termo kamero.

Ljubno ob Savinji: 21. februarja ob 11.47 so v Kolovratu zago-
rele saje v dimniku stanovanjskega objekta. Posredovali so gasil-
ci PGD Ljubno ob Savinji in Okonina. Nadzorovali so izgoretje saj, 
očistili dimnik in s termo kamero pregledali podstrešje in ostale 
prostore. Lastniku so prepovedali nadaljnje kurjenje do prihoda 
pristojnih služb.

• OGOLJUFAN PREKO INTERNETA
Mozirje: 17. februarja so bili policisti PP Mozirje s strani oškodo-

vanca obveščeni o poslovni goljufiji. Oškodovani občan se je s po-
močjo interneta dogovarjal za nakup tovornega vozila. Za navede-
no vozilo je v tujino nakazal okoli 30.000 evrov, nato pa se je o vo-
zilu in prodajalcu izgubila sled.

• TATVINA MOBILNEGA TELEFONA 
Mozirje: Oškodovanka je 18. februarja obvestila policiste, da ji 

je bil 15. februarja na prireditvenem prostoru v Mozirju ukraden 
mobilni telefon Xperia E3. Policisti za neznanim storilcem še zbi-
rajo obvestila.

• KRŠIL JAVNI RED IN MIR
Nazarje: 18. februarja je v Nazarjah znan moški v zasebnem 

prostoru kršil javni red in mir. Policisti so opravili intervencijo. Do 
spora je prišlo med družinskimi člani. Ker je vinjeni kršitelj nadalje-
val s kršitvijo, mu je bilo odrejeno pridržanje do streznitve. Zaradi 
kršitve določil zakona o javnem redu in miru mu je bil izdan pla-
čilni nalog.

• TATVINA ŽLEBOV 
Radmirje: 21. februarja je oškodovanec obvestil policiste o ta-

tvini žlebov z vikenda v Radmirju. Ukradenih je bilo za okoli 300 
evrov bakrenih žlebov.

STRELSKO DRUŠTVO MOZIRJE

Zadnja kroga bosta 
odločala o zmagovalcih

Strelci, ki sodelujejo v rekreativ-
ni strelski ligi, potrjujejo, da so iz-
redno motivirani za doseganje do-
brih rezultatov, zato še ne moremo 
govoriti o zmagovalcih. Prejšnji pe-
tek se je odvil 7. krog od devetih, ki 
je prinesel spremembo na vrhu v 
posamični konkurenci, v ekipni pa 
še vedno dominirajo Solčavani.

Na mestu vodilnega strelca lige 
je Simon Ošlak iz SD Dolič zame-

njal Jerneja Prodnika iz SD Solčava. 
Slednji je dosegel nekoliko slabši re-
zultat od svojega povprečja, vendar 
je v navezi z Marjanom in Jernejem 
Prodnikom potrdil primat SD Solča-
va v konkurenci ekip. Na drugo me-
sto med ekipami se je zavihtela SD 
Gornji Grad 1, ki je prehitela SD Mo-
zirje 1, katerim za ovratnik že diha 
ekipa SD Šaleška dolina.

Roman Mežnar

STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

Zaključili z društveno 
ligo, Bezovšek prvak

Strelsko društvo Gornji Grad je 
organiziralo društveno ligo v stre-
ljanju s serijsko zračno puško. Li-
ga je potekala od začetka januar-
ja, na desetih tekmah je za rezul-
tat štelo pet najboljših rezultatov 
tekmovalca. Vsakemu tekmoval-
cu je za rezultat štelo dvajset naj-

boljših strelov na tekmi. Zmago-
valec lige je postal Peter Bezov-
šek (872 krogov), drugi je bil To-
maž Trogar (871) in tretji Boris 
Purnat (870). Na strelski ligi se 
je pomerilo dvanajst strelcev iz 
društva.

ŠS

Z aktivnim državljanstvom do večje poplavne 
varnosti Zgornje Savinjske doline

V zadnjih letih so v Sloveniji vre-
menske ujme vse pogostejše in ek-
stremnejše ter posledično tudi po-
večana poplavna ogroženost, če-
mur smo vse pogosteje priča tu-
di v Zgornji Savinjski dolini. Vse ve-
čje so tudi škode, ogrožena sta var-
nost in zdravje ljudi, objekti, zemlji-
šča, ceste itd. V praksi se doga-
ja, da preventivi ne namenimo do-
volj pozornosti in ne vlagamo do-
volj finančnih sredstev, za kurativo 
oziroma odpravljanje posledic pa 

zmanjkuje sredstev, marsikdaj so 
sredstva porabljena neučinkovito, 
celo neustrezno.

Na javnem posvetu o poplavah, 
ki je potekal novembra lani v Lju-
bljani, smo prisotni soglasno ugo-
tavljali, da je sedanji način upra-
vljanja z vodami neustrezen in ne-
učinkovit in da je za izboljšanje sta-
nja potrebno takoj pristopiti k aktiv-
nemu reševanju problematike. 

Na osnovi udeležbe na različ-
nih posvetih ugotavljamo, da v 

Občina Rečica ob Savinji 
vabi v torek, 3. 3. 2015, na dan odprtih vrat

Centra za druženje mladih Rečica ob Savinji - Medgen borza 
(prenovljeni prostori nekdanje trgovine). 

Torkovo druženje bomo ob 18. uri zaključili s pogovornim večerom z 
avtorjem monografije Preko modrega planeta, tudi Rečičanom 

Matevžem Lenarčičem. 

Vrata CDM Rečica ob Savinji bodo odprta med 8. in 12. 
ter med 16. in 18. uro. 

V tem tednu snovalci Medgen borze med 
drugim vabimo na pogovor Biti slišan (če-
trtek, 5. 3., ob 18. uri), druženje z Orkestrom 
Primoža Zvira (sobota, 7. 3., ob 10. uri) … 

Podrobnejše informacije na spletnih straneh Občine Rečica ob Savinji 
(www.obcina-recica.si), v prostorih CDM ali tel. 031 692 8484.
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(Foto: 
MŠ)

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST

pri objavah zahval in čestitk.

Zdi se, da čas neusmiljeno hiti,
odkar te ni.

V SPOMIN

Minilo je dvajset let, odkar ni med nami dragega očeta 
in starega očeta

Franca LESKOVŠKA
16.5.1932 - 24.2.1995

Hvala vsem, ki se ga spominjate in z dobro mislijo postojite ob nje-
govem grobu.

Njegovi domači

Pomlad se na zemljo vrne,
petje slavcev se zbudi,
v cvetju zemlja se zagrne,
zame pa pomladi ni.

ZAHVALA

Alojz MLINAR
p.d. Mlinarski Lojz

Iz Podvolovljeka
6.6.1926 - 10.2.2015

Ob boleči izgubi ata in starega ata se zahvaljujemo vsem sosedom, 
sorodnikom, ki ste ga obiskovali in nam v težkih trenutkih stali ob 
strani. Zahvala tudi pevcem, govornikoma, LD Luče, Morani, prapor-
ščakom in g. župniku Vikiju za lepo opravljen obred. Posebna zahvala 
pa osebju ZD Luče za vso pomoč v času njegove bolezni.

Žalujoči vsi njegovi

Če me iščete,
me iščite v svojih srcih,
če imam tam prebivališče,
bom vedno pri vas.

V SPOMIN

Magda CIGALE
13.4.1971 - 22.2.2001

Hvala vsem, ki se je spominjate.

Vsi njeni

sklepnih delih posvetov pogosto 
zmanjka časa ali volje za oblikova-
nje predlogov rešitev in konkretno 
načrtovanje ukrepov ovrednotenih 
s časovnimi in finančnimi okviri, 
zato v večini primerov ostane le pri 
besedah, v praksi pa se spremeni 
zelo malo ali nič. 

Ob sedanjih na večini področij 
nestabilnih razmerah in stanju, v 
katerem se nahaja naša država, je 
ključna pot do rešitve v sodelova-
nju in aktiviranju čim večjega šte-
vila državljanov – v množičnosti in 
aktivnem državljanstvu. 

V Savinjsko gozdarskem dru-
štvu smo se zato odločili za orga-
nizacijo javnega posveta, na kate-
rega smo povabili vse prebivalce 
Zgornje Savinjske doline, predstav-
nike društev, nevladnih organiza-

cij, civilno družbo, lokalne skupno-
sti itd., da se aktivno vključijo vanj 
s ciljem izboljšati poplavno var-
nost doline. Predhodno bomo pri-
pravili delovno srečanje, ki bo v so-
boto, 28. 2., v Šport centru Prodnik, 
na katerem se bomo skupno dogo-
vorili o datumu, poteku in vsebini 
posveta – s konkretnimi predlogi, 
vprašanji, mnenji itd.

Organizacija posveta bo temelji-
la na principih delovanja nevladnih 
organizacij oziroma društev in »od 
spodaj navzgor«: na nepolitični 
usmeritvi, na prostovoljstvu, odpr-
tosti, strpnosti, na odprtem in ko-
rektnem dialogu, iskanju konsenza 
in sodelovanju. 

Lojze Gluk, 
predsednik Savinjsko 
gozdarskega društva
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Za razvedrilo

BRENK, BRENK – BRENKEC DRAGI, 
ODBRENKAJ

Na prireditvi Vinarska v Solčavi je fant dekle-
tu takole zabrenkal na strune: »To pesem po-
jem ti, da krilo privzdigne se ti, a ti z očmi na-
migneš mi, kaj počela bi bi bi ...« 

Če bilo dekle je usmiljeno, ne vemo, bi pa 
pobu priporočali kakšno večjo brenkalico, da 
bodo prihodnjič čustva bolj glasna in nastop 
bolj moški.

POLJUB, KI ŠTRIKANE TANGICE TRGA
Djurdjica Bergant, predsednica Podmenin-

skih gadov: »Še dobro, da ne smučam in imam 
čas v ciljni ravnini za objeme in poljube. Ni lepše-
ga v mojih letih, kot se stisniti k takemu mladcu.«

Nejc Slapnik, moderator na tekmi s starodob-
no smučarsko opremo: »Po tako vročem polju-
bu lahko pokažete štrikane tangice. Treba je iz-
koristiti vsako priložnost.«

Več o tekmi starodobnikov v Bočni v priho-
dnji številki Savinjskih novic.

PA JE ŠEL PRORAČUN PUSTNE OBLASTI V 
MINUS

Rečiški župan Vinko Jeraj je bil dovolj časa 
na začasnem delu v mozirski občini, da ve, kaj 
se za pusta dogaja z občinskimi oblastmi. Ta-
ko ni nič prepustil pustu in je kar sam prevzel 
oblast kot skuštrani marelični kralj s srcem za 
svoje podanike. Ker ga niso vrgli s prestola, 
lahko domnevamo, da je tlačanom palačinke 
mazal zelo na debelo. 

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 10. številki SN

2015

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

POEZIJA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Pesmi štirih
Zbirka Pesmi štirih, katero da-

nes uvrščamo med osrednje 
knjižne izdaje druge polovice 
20. stoletja, je v letošnjem letu 
dočakala sedmo izdajo. Prvič 
je bila izdana leta 1953, vsebu-
je pa kratka razmišljanja o pisa-
nju poezije štirih (takrat) mladih 
pesnikov, za katere lahko reče-
mo, da so danes silovita četve-
rica; Kajetan Kovič, Ciril Zlobec, 
Janez Menart in Tone Pavček.

Zbirka je ob izdaji pomenila 
odklon od zapovedane umetni-
ške smeri takratne graditeljske 
poezije, ki jo je zagovarjala no-
va povojna oblast. Pesmi so na-
mreč zelo intimne, polne notra-
njih občutij in razpoloženj posa-
meznika.
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Petek,
27. februar

ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Knjigotap
ob 17.00. Strelišče v Mozirju
Tekmovanje v streljanju z zračno puško

Sobota,
28. februar

ob 9.00. Bohačev toplar v Nazarjah
Delavnica Lokalno pridelano, lokalno porabljeno
ob 9.00. Dom planincev  Farbanca
Planinska šola za odrasle
ob 10.00. Kulturni dom Mozirje
Literarna delavnica pod mentorstvom 
Dragice Breskvar
ob 18.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma Mozirje : Prevalje (ž)
ob 18.00. Hotel Šport center Prodnik v Juvanju 
Delovno srečanje za javni posvet o večji 
poplavni varnosti
ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Koncert MePZ Nazarje in vokalne skupine Šumljak
ob 18.00. Kulturni dom Mozirje
Kriminalka Mišolovka (ponovitev)
ob 19.00. Kulturni dom Rečica ob Savinji
Gledališka predstava Mama je umrla dvakrat 
(KD Lepa Njiva)

Nedelja, 
1. marec

ob 15.00. Kulturni dom Bočna
Pokaži kaj znaš
ob 17.00. Kulturni dom Mozirje
Kriminalka Mišolovka (ponovitev)
ob 18.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Gledališka predstava Mama je (spet) umrla dvakrat 
(KD Gornji Grad)

Ponedeljek, 
2. marec

ob 18.00. Galerija Mozirje
Predstavitev knjige Prepoznavanje in obvladovanje stresa
ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Bralno srečanje KUD STOPinJE

Torek,
3. marec

od 8.00 do 12.00 in od 16.00 do 18.00. Center za 
druženje mladih (CMD) Rečica ob Savinji
Dan odprtih vrat CDM Rečica ob Savinji
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Pogovorni večer z Matevžem Lenarčičem

Sreda,
4. marec

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico: Knjigotap

Četrtek,
5. marec

ob 18.00. Športna dvorana Nazarje
Dobrodelni koncert Za smeh v otroških očeh
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Pogovor Biti slišan (Hospic Velenje)
ob 18.00. Galerija Mozirje
Predstavitev literarne zbirke Bele stopinje 1

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poce-
ni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	OGREVANJE	in	VODOVOD
Kotli na biomaso, toplotne črpalke, solarni sistemi, adaptacije ko-
palnic. GSM 040/750-552.

Robert Bevc s.p., Rore 5, 3342 Gornji Grad.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-
va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	SERVIS	OLJNIH	GORILNIKOV,	KOTLI	NA	DRVA	
in pelete Viadrus, peletni in uplinjevalni kotli na polena Atmos, 
peletni gorilniki Etiks, regulacije ogrevanja Seltron, Buders, Firšt; 
gsm 041/809-318.

Aleš Hojnik s.p., Radmirje 98, Ljubno ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Pujske in prašiče najboljše mesne pa-
sme, možna dostava. Fišar; gsm 
041/619-372.
Prodam zajkle za nadaljno rejo; gsm 
040/471-488.
Prodam teličko ČB, staro 10 dni, od dobre 
molznice; gsm 070/228-293.
Prodam bikca simentalca, starega 6 me-
scev; gsm 041/783-453.
Prodam telico simentalko, brejo 4 mese-
ce; gsm 041/766-535.
Prodam prašiče, od 30 do 100 kg, možna 
dostava; gsm 031/223-484.

Prodam bikca in teličko, stara 14 dni; gsm 
031/49-45-33.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim debele krave in telice za za-
kol ter suhe za dopitanje. Plačilo takoj; 
gsm 041/653-286. 
Kupim telice in krave za zakol; gsm 
031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol ali dopitanje 
in teličke nad 100 kg; gsm 031/533-745. 

DRUGO – KUPIM
Kupim traktor zetor, IMT, štore, univer-

zal, ter ostale traktorje; gsm 030/419-
790.

DRUGO – PRODAM
Prodamo silažne bale ter seno v kockah; 
gsm 031/832-520.
Prodam pripravo za stiskanje želodcev, 
bunk, salam, špeha; gsm 041/287-976.
Prodam silažne bale; gsm 051/883-533.
Prodam osebni računalnik, monitor, zvoč-
nike, cena 80 EUR; gsm 041/364-124.
Seno prve in druge košnje prodam, 5 EUR 
za m3; gsm 070/473-132.
Prodam sivo volno in pletene nogavice; 
gsm 041/276-351.
Prodam kostanjeve kole; gsm 041/684-
524.
Prodam silažne bale in seno v balah; gsm 
041/793-519.
Pasjo utico poceni prodam; tel. št. 58-43-
497.
Prodam gajbe za krompir in jabolka; gsm 
041/333-764.
Prodam svežo domačo mast in ocvirkovo 
mast; tel. št. 58-35-273.
Motorne sani yamaha viking RS PRO, de-
lovne, 1.000 ccm, štiritaktne, prodam. 
070/ 22-44-30.
Napravo za razvlaževanje prostorov ugo-
dno prodam; gsm 041/336-390.

Drva, suha, mešana v paleti po 2 m3, 
prodam po polovični ceni. Možna dosta-
va; gsm 041/637-526.
Prodam silažne bale in seno balirano v 
okroglih balah; gsm 041/510-219.

VOZILA – PRODAM
Prodam moped tomos atx, vozen, odli-
čen motor, cena 250 EUR; gsm 031/764-
072.
Prodam renault clio, l. 1994, registriran, 
cena 250 EUR; gsm 031/764-072.
Traktor steyr, 60 km, 4x4, 4x hidravlične 
zavore, l. 1975, odlično ohranjen, prodam 
za 7.200 EUR; gsm 041/37-20-40.
Prodam fiat punto 55S, benciner, letnik 
99. Cena po dogovoru; gsm 031/635-
715.

NEPREMIČNINE
Zemljišče za vrt v Mozirju oddam; gsm 
041/650-151.
Ugodno prodam lepo, 87 m2 veliko sta-
novanje v Mozirju; gsm 030/284-699.
Prodam 1,5 ha gozda v Lokah pri Mozirju; 
gsm 041/852-424.
Ugodno prodam stanovanje velikosti 55 
m2 v Mozirju; gsm 041/282-573.
Dvosobno stanovanje v okolici Mozirja 
oddam; gsm 051/788-049.



Savinjske novice št. 9, 27. februar 2015

Oglasi

27



Savinjske novice št. 36, 5. september 201428

Oglasi


